
494. workshop voor kenniszoekers
13.7.2023

Transcriptie van Elias, document van KFBR, vertaald door KFNL

Mehran Tavakoli Keshe - Goedemorgen, goedendag zoals gewoonlijk.

Waar en wanneer u ook luistert naar deze serie Kenniszoekers van Keshe

Foundation Ruimteschip Instituut. We heten u zoals gewoonlijk weer van

harte welkom, en zoals gewoonlijk proberen we kennis te delen, meer te

begrijpen, en proberen we nieuwe terreinen van kennis in de ruimte en

andere zaken te doorbreken.

Zoals gewoonlijk hebben we een paar kleine aankondigingen. En de

eerste gaat over de 4 sessies die morgen beginnen, met betrekking tot

de, wat wij noemen, sessies van 3 uur. Deze sessies worden direct opgezet

voor wat wij noemen, nieuwe inzichten en nieuwe, wat wij noemen,

technologieën die worden ontwikkeld, zodat we kunnen zien hoeveel in

welke aantallen en hoe in verschillende toepassingen we de kennis van de

technologie kunnen uitbreiden. Morgen beginnen we bijvoorbeeld om 12

uur en heb je minimaal twee koptelefoons nodig. (:20). Dit is een andere

manier dan we eerder hebben gedaan. Je kunt drie koptelefoons hebben,

of misschien een mobiele telefoon met vijf ingangen. We laten alles aan

jou over. Je schrijft op wat de reden is dat je meedoet en wat je

verwachtingen zijn. En we zetten op de achtergrond onze manier op, ons

werk, in de 4 sessies die komen gaan. Een daarvan is 14, 21, 28 en 30.

Dan, op de 30e, aan het einde van de sessie, vragen we je wat je bereikt

hebt, wat je wilde. En misschien wilde je in één sessie iets met je emotie



doen, in één sessie wilde je iets met je knie doen, in één sessie wilde je iets

met je long doen, of wat dan ook. Dat laten we allemaal aan jou over. We

zijn hier niet om, wat we noemen, ons ermee te bemoeien of wat dan ook.

We willen het proces van de expansie van de Ziel zien, in de dimensie (D)

van bevrediging van de emotie en lichamelijkheid.

Dus meestal hebben onze medische mensen, aan de gezondheidskant,

aan de welzijnskant, tientallen jaren lang alles geprobeerd. Wat we nu

willen bereiken is dat we een conditie willen creëren als burgers van een

land, als burgers van een stad. Dit is een pre-test voor toekomstige

ruimtesteden die zullen worden gestructureerd in samenwerking met de

Keshe Foundation. (:22). Dat betekent dat je in één sessie kunt komen

kijken hoe je je voelt, wat je wilt veranderen. En de test houden we op de

achtergrond continu in de gaten terwijl we... je zag ons vorige week, we

namen geen getuigenissen of, wat wij noemen, enquêtes om te zien wat

er gebeurde, hoe je je voelde, omdat we de werking op ons systeem

konden zien.

Dus, in de komende 4 weken, kom je binnen en vertel je ons, en we

verwachten een e-mail van iedereen die deelneemt, na elke sessie, elke

verbinding, dat je in de sessie komt, op die e-mail terug te sturen naar

ons, een informatie aan het einde van elke sessie. Dat betekent dat je ons

vertelt waarvoor je kwam en wat je voelde na de sessie, en dat je jezelf

dan volgt in de volgende 4 sessies. Of je meer geluk hebt bereikt, meer,

God weet, wat dan ook, we weten het niet. We willen ons er niet mee

bemoeien. Dit was je verwachting, dit is waar je voor kwam. En dan, laten

we eens kijken, wat was je ervaring na 4 sessies, wat heb je bereikt. En

dan, een maand later stuur je ons een e-mail, dat, in proces, in voortgang,

wat is er veranderd in de loop van de maand.



Dit maakt deel uit van de grootschalige, wat wij noemen, operatie van de

Keshe Foundation. Er gebeuren een heleboel dingen op de achtergrond

in de Keshe Foundation, die we niet kunnen onthullen, of die we niet

willen onthullen totdat we de finale hebben bereikt. Een heleboel dingen

zouden gedaan worden, zoals jullie weten, met de hulp, met de, wat wij

noemen, de schade die we financieel hebben ontvangen, (:24). en

sommigen van jullie hebben ons daarbij geholpen, en we hebben

geprobeerd om een nieuwe structuur op te zetten, maar nu zijn we een

andere weg ingeslagen om hetzelfde te bereiken, door middel van een

veel grotere structuur.

Het hele idee is om een ruimtestad te bouwen. In die ruimtestad zou

niemand ziek mogen worden. Niemand mag ziek worden. Niemand zou

honger moeten lijden. Niemand mag het koud hebben. En dit maakt deel

uit van die structuur. Dit is een deel van het begrip van wat wij het totale

proces noemen van de volgende stap om iedereen tegelijkertijd te

bereiken. Degenen onder jullie die de sessies bijwonen, hebben altijd een

aantal lijnen open zien staan op de achtergrond, zelfs als jullie stil zijn. We

blijven informatie en technologieën op de achtergrond volgen en voeden.

Dus tijdens de sessies voegen we systemen toe op de achtergrond, we

testen verschillende systemen. En misschien vragen we je hoe je je voelde

in dit deel, hoe je je voelt in dat deel, voel je je gelukkiger, wat dan ook.

Daar komen we op terug als we de sessies beginnen. Dus, voor de

volgende 4 sessies van de Keshe Foundation, in samenwerking met de

Kenniszoekers (KS), in juli, kijken we waarvoor je kwam, en wat je ontving,

hoe goed je je voelde, of je kwam voor chocoladeverslaving, en je ziet, ik

eet meer chocolade of ik eet minder chocolade. Dus we hebben je niet



één bepaald ding gegeven. (:26). Je kunt komen in alle 4 sessies voor

hetzelfde, dat is geen probleem. Maar, je komt in een sessie voor dit,

volgende sessie voor dat, en nog een sessie voor dat, en elke sessie,

onmiddellijk na de sessie, of de volgende dag, stuur je ons een e-mail, we

verzamelen je gegevens, we begrijpen wat het is, en we vergelijken wat

andere dingen op de achtergrond.

Omdat we tijdens de operatie gedurende 3 uur veel parameters

veranderen. En dan zien we welke parameter bij wat past. Dus, één sessie

is niet uitgesloten, en dan zeg je: "Ik kwam één sessie, er gebeurde niets."

Het is een voltooiing van de volledige 4 sessies. Maar als je je goed voelt,

één sessie, twee sessies, dat is jouw beslissing. We hebben min of meer

een goed idee van wat in veel gevallen de resultaten zullen zijn. Maar nu is

het op een bepaalde manier informatie over de technologie en dan meer

begrip voor de volgende cyclus van wat wij noemen de benadering van

ontwikkeling.

Het andere punt met de Keshe Foundation is dat we aankondigingen

zullen doen in een komende tijd waarin we veel Kenniszoekers oproepen

om samenmet ons op onderzoek uit te gaan, diepgaand onderzoek in

verschillende aspecten. En we laten je weten hoe, wat en het is niet alleen

maar goed om een Kenniszoeker met een Gans te zijn. We vertrouwen op

jouw expertise buiten de Keshe Foundation. Dat je die naar boven haalt,

dat je die samenvoegt met de kennis van de Keshe Foundation en dat we

jou de richting geven om te kijken wat we kunnen ontwikkelen. Dit is heel

belangrijk voor ons omdat de Keshe Foundation een nieuw tijdperk van

ontwikkeling ingaat. En misschien ben je een ruimtevaartspecialist. (:28).

Misschien ben je een specialist op het gebied van elektrotechniek.



En hoe je ermee hebt gewerkt in combinatie met wat wij de

Keshe-technologie noemen. We roepen je op en dan organiseren we

dingen met je om te komen beginnen.

Met betrekking tot de bijeenkomst van de 25 kenniszoekers die voor de

speciale sessie komen, maken we begin augustus bekend waar we

verwachten te zijn en waar we de 25 van jullie hopen te ontmoeten

gedurende een week, vrijdag, hoe noem je dat, maandag tot vrijdag. We

kunnen kiezen uit drie grote steden: Manchester, Groot-Brittannië,

Londen en Peking. En de drie sessies worden in een van deze drie steden

gehouden. Wemoeten beslissen welke sessie we waar houden. Maar de

eerste sessie van 25 zal waarschijnlijk in Manchester, Groot-Brittannië,

worden gehouden. En daarna zal de sessie voor de 200 in Londen worden

gehouden. De eindbestemming, als we dat kunnen organiseren, wordt

gehouden in Beijing, in China. Of we houden het in Frankfurt, Duitsland.

We moeten, vooral om het jullie te laten weten, met alle kansen, als alles

goed gaat, kondigen we de datum aan, en de eerste sessie zal een week

duren, in de stad Manchester, Verenigd Koninkrijk, voor de eerste 25. (:30).

(:30). En als we alles in vele opzichten veilig kunnen stellen, zullen we jullie

informeren over de plaats, de tijd, of we verplaatsen mogelijk de eerste

sessie naar Londen, Frankfurt. Maar het doel is om de eerste 65 mensen

voor de sessie van een week in Beijing te hebben. Maar dat moet worden

geratificeerd en er moet nog veel werk worden verzet in wat we

november, december noemen. Maar we zullen jullie begin augustus

informeren over de exacte positie, omdat velen van jullie nog visa moeten

regelen. En we raden jullie de hotels aan. We zullen de positie van de

conferentie niet vrijgeven. Het zal vertrouwelijk blijven, maar het zal in

Manchester of Londen zijn. Het andere punt voor ons is dat de voortgang



in het onderwijs hetzelfde zal blijven. En we zullen zien hoe we alle zaken

op één punt kunnen brengen.

Om terug te komen op het onderricht, we hebben de afgelopen weken

geprobeerd om een nieuwe dimensie onderricht te brengen, een nieuw

begrip van ruimte, tijd en reizen. Wat voor velen van jullie interessant zal

zijn, is dat het opnieuw teruggaat naar Boek 1, Boek 2, Boek 3, maar nu

brengen we een structuur aan in min of meer wat er in het verleden

gebeurde ... 2 - 3 sessies met betrekking tot de snelheid, de grootte van

het universum (U). En met betrekking tot hoe je op een bestemming

aankomt. (:32).

Je was een plasma van een mens, als Ziel. Je bent door transmutatie

gegaan op de manier van reizen naar een nieuwe positie als energieveld.

Wat gaat er met je gebeuren als je aankomt? Hoe zou de emotie van de

Ziel je laten weten of het wil dat je transmuteert en deel wordt van de

overdracht? Wat betekent, ik wil de plaats zien, ik wil deel uitmaken van

de plaats, ik wil de emotie van de lichamelijkheid (P) van de plaats voelen.

Dan komt het erop aan, hoe integreer je de emotie van de lichamelijkheid

met de emotie van de Ziel? Hoe communiceer je via de Ziel van de

lichamelijkheid (STP) met de Ziel van de Mens (STM), om dimensie van

lichamelijkheid te creëren? Voor mij, als Ziel, voelt deze grond solide aan.

Maar als ik mezelf manifesteer in de vorm van een burger van die planeet,

die positie, met wat ik overdraag, wat ik transmuteer om over te dragen,

zou ik dan zinken, of drijven, of op het oppervlak staan? Zou ik een "vis

gedrag" willen zijn? Of zou ik willen lopen als een man? Of zou ik als een

vogel willen zijn, vliegend door de ruimte van de plaats? Totdat ik ergens

ben waar ik me prettig voel, dan verander ik van een, wat wij noemen, een



"vliegend patroon" naar een vast patroon. Ik wil een vissenleven voelen, of

wat wij noemen, ondergedompeld. Zelfs jij kunt, (:34). in de lessen van de

toekomst zullen we je leren, je kunt landen op het oppervlak van een

vloeistof. (geluid valt weg... )

R: Heb even geduld, ik denk dat meneer Keshe even zijn microfoon moet

sluiten. Kunt u ons horen meneer Keshe? Uwmicrofoon is gedempt.

Oeps! Zie dat hij zijn microfoon opnieuw opstart.

K- Sorry daarvoor. Sorry, het was een noodoproep, ik moest het

aannemen.

K- ... De positie is, je wilt drijven op het water, of een vloeistof ... gas. Je wilt

niet onder water. Je moet die beslissing nemen. Hoe beslis je naar welke

materietoestand van de tijd, plaats en positie je wilt converteren? Een

vogel op aarde heeft te maken met vele omstandigheden. En ze weten

hoe ze moeten vliegen, ze weten hoe ze zich moeten verplaatsen door

met de vleugels te zwaaien en wat dan ook, (:36). bukken en duiken in de

regen, of wat dan ook. Jij bent een "nieuwkomer." Aan de oppervlakte is er

geen vogel, waar je kennis van kunt nemen, door de Ziel. Hoe besluit je, ik

ben gekomen, ik ken de vogels, ik wil op deze planeet vliegen? Hoe doe je

dat? Hoe ga je terug in de dimensie van de transmutatie, maar nog

steeds in een overdracht van de lichamelijkheid? Alertheid, interactie met

de STM en STP van de mens en de "Ziel van de planeet" en de toestand

van de Inertia zullen dicteren hoe je jezelf manifesteert.

Ik vind dit niet leuk. Wat gebeurt er als je de controle verliest, als je de

transmutatie niet begrijpt? Wat zijn de gevolgen daarvan? In een deel van

het proces van de komende 4 weken (juli-sessies) zul je door deze emotie

gaan. Het deel van de komende 4 weken is niet alleen voor jou om binnen



te komen voor wat dan ook. We testen een heleboel nieuwe condities. Je

vertelt ons hoe je je voelt.

In zekere zin moet je daar doorheen om veel dingen te kunnen repareren.

Omdat je op de oppervlakte landde als een dimensie van de verschillende

fysieke conditie, en je verbrandt je vleugel. Je verbrandt je been. Je

verbrandt je raakpunt. Hoe genees je dat? Hoe herstel je het? Of hoe ga je

terug in de dimensie van de Ziel en kom je terug in een andere dimensie

van lichamelijkheid? (:38). Veel van de leringen zullen in werking treden.

En hoe zou je je voelen als je landt in een bevolkt gebied van een

bepaalde soort in een bepaald deel van het universum? Hoe ga je met

hen om? Je bent niet in de vorm van de man, het lichaam van de man in

het aminozuur (AA) in deze dimensie heeft geen leven om te leven. Het is

in zekere zin een andere toestand, maar je wilt je manifesteren in

lichamelijkheid.

We weten dat we niet de enige inwoners van dit universum zijn. We

moeten dus niet verbaasd zijn als we een bevolking zoals mieren

tegenkomen, zoals steden die we hebben, in een andere vorm van

constructie, intelligentie van het gebouw is niet exclusief van het

menselijk ras. Wetenschap en technologie zijn niet exclusief voor de

mens. Rassen die zich net als wij miljoenen jaren lang hebben ontwikkeld,

hebben gereedschappen ontwikkeld om te leven. Ze hebben

samenlevingen gecreëerd. Ze hebben de structuur van het leven

gemaakt. Zij hoeven niet te eten zoals de mens dat doet. Ze doden niet,

maar leven onder elkaar. Ze respecteren elkaars ruimte en tijd. Jij komt

binnen, "ooh, het ziet er heerlijk uit." Je eet niet. Je pikt de Ziel van de

omgeving op, dat deze planeet niet hoeft te doden om te eten. Je neemt

van het punt van verzadiging van het veld van het Universum.



Hoe zien we onszelf in de nieuwe omgeving? Hoe transformeren we?

(:40). Hoe transformeer je van lichamelijkheid naar de Ziel en van de Ziel

terug naar lichamelijkheid? Dit onderricht zit vanaf het eerste hoofdstuk

in Boek nummer één. Als je de eerste 3 hoofdstukken doorneemt, wordt

het hele begrip van het transport en de conversie naar een veld, naar

materie, volledig uitgelegd. Maar je moet begrijpen wat er staat. Als je

gaat naar wat wij de eerste 3 hoofdstukken van Boek nummer 3 noemen,

dan zie je dezelfde structuur. Ik blijf je zeggen, ga naar het hoofdstuk aan

het einde van Boek nummer 2, naar het begin van nummer 3, je zult het

proces van de Schepping begrijpen.

Maar nu moet je jezelf creëren in de tijd en de positie. Je hebt nog steeds

de emotie, fysieke conditie van de man in de fysieke, wat wij noemen,

capaciteit van de STP binnen de STM. Hoe verander je de huid? Door de

huid te veranderen, betekent het, hoe breng je de STP uit de Ziel en breng

je de Ziel naar binnen, en omgekeerd? Deze kennis moet begrepen

worden. Wanneer je in een fysieke dimensie loopt, is dat een fysieke

overdracht. Hoe transmuteer je, wat betekent dat je deze lichamelijkheid

naar binnen brengt, met de STP binnen de STM? (:42). Waar het nu de

kracht van de Zielevelden is, die interageert met de omgeving. Niet de

huid van de man in de dimensie van lichamelijkheid.

En dan, zouden wij, met de STP van de mens, op het oppervlak van de

planeet, eindigen als een miniatuur ding zoals een wandelende mier, of

een reus van een ding zoals een dinosaurus, vergeleken met zijn

omgeving? Hoe passen we ons aan om één van hen te zijn, zodat we van

buitenaf niet herkend worden? Dit zijn de lessen die we jullie geleidelijk

aan zullen leren.



Dit is wat... maar we moeten je ogen openen voor wat komen gaat. Het

heeft geen zin om je te vertellen dat dit het systeem is, dat dit de manier

is waarop je het doet, als je geen tijd hebt gehad om na te denken. Je

hebt geen tijd gehad om te begrijpen wat de implicaties ervan zijn, wat

de toepassing ervan is.

We hebben de afgelopen maanden en twee of drie jaar onderwezen over

de STM, over de STP van de man, over de lichamelijkheid (P) van de man,

dat de mens van vandaag de Ziel heeft leeggezogen. De verandering van

het spel is wat er gebeurt als de Ziel zuigt op de lichamelijkheid van de

Man. Hoe schakel je? Wat is het proces van omschakelen? Hoe begrijpen

we de manier waarop we moeten schakelen? (:44). En hoe maken we

onszelf beschikbaar voor deze wissel? Dat we het proces van het leven

volledig begrijpen. In welke vorm en naar welk punt van behoefte we

omschakelen.

In welke vorm en behoefte we collectief veranderingen brengen. We

reizen als gezin en we willen dat de broer, de zus, de moeder, de vader en

de kinderen bij ons zijn. En we willen ons allemaal samen omvormen. Op

een bepaalde manier hebben we de transmutatie van A naar B gedaan,

van de P van de man naar de STM. Hoe doen we het nu als geheel dat

niemand weet dat we van een andere planeet komen? We worden deel

van de samenleving, ook al weet de familie dat we samen zijn. We zijn niet

de mensen van wat je noemt, het herkomstras.

En hoe leren we de taal of de communicatielijn? Er zijn geen scholen,

geen universiteiten, geen vreemde schooltalen. Hoe maak je contact met

de "Ziel van de kennis"? Hoe boren jullie de "Ziel van het leven van de

planeet" aan? Dit zijn de leringen die naar boven komen. Dit zijn de

lessen, waar ik nog eens op terugkom. De komende 4 weeksessies zullen



ons naar het punt brengen om te doen, in hoe in de komende

conferenties, (:46). we zullen jullie uitleggen hoe, en jullie zullen leren hoe

je de conversie doet. Hoe de transmutatie te doen, hoe te begrijpen wat

transmutatie betekent, en welke effecten we zullen hebben op het leven

van elk individu in dit proces.

Het is belangrijk voor ons om de totaliteit van de transmutatie te

begrijpen, en de totaliteit van wat wij noemen, het begrijpen van het werk

in alle aspecten van het werk. Hoe je de STM omschakelt om de container

van de lichamelijkheid op deze planeet te worden. Hoe je de spanwijdte

van deze U aflegt, en op het punt van aankomst, verander je, en draai je

de positie om waar de STP en de P van de man zich manifesteert om de

houder van de Ziel te worden. Op een bepaalde manier steek je je hand

naar binnen en trek je de huid naar binnen. Maar deze keer, wat je eruit

trekt, wat je verandert, is de Zielekracht of de STP. En dan, in de interactie

van de twee, geeft het je de manifestatie van lichamelijkheid in die tijd,

plaats en positie. Maar wanneer je in de dimensie van de Ziel aankomt,

(:48). in de kracht van het veld van de Ziel, converteer je nu naar de

dimensie van de velden van de lichamelijkheid. Dan zul je de vorm van

jezelf zien.

We kunnen deze zonder enige twijfel op Aarde repliceren. Kenniszoekers

zullen in de komende tijd faciliteiten maken om dit allemaal in een

kwestie van seconden te kunnen doen. Maar tot die tijd moeten we het

jullie leren. Jullie moeten begrijpen hoe je de emotie van lichamelijkheid

gebruikt, in combinatie met de emotie van de STP, met de emotie van de

STM, in de interactie met elkaar, om de transmutatie te creëren.



In feite, als je het begrijpt. De lichamelijkheid van de man is Boek 1. De

STP is Boek 2 en de STM is Boek 3. Als je de kennis die in deze 3 gegeven

wordt begrijpt, zou je het transport en de transmutatie al begrepen

moeten hebben.

In hoeverre kun je van de lijn afwijken en nieuwe dimensies ervaren? En

dan, in hoeverre je op het punt van aankomst als Ziel begrepen hebt, dat

je interageert met de "Ziel van de bestemming," met de "Ziel van de

burgers van de bestemming," en in die lijnen van interactie, creëer je je

nieuwe fysieke wezen, (:50). dat je in staat stelt om te werken, te leven en

deel uit te maken van de tijd, plaats en positie.

Hoe schakel je? Ben je in Boek één aan het transmuteren? En hoe kom je

in Boek drie terecht? En hoe creëer je de beweging tussen boek één en

drie? Dan kom je erachter. Transmutatie kent geen tijd, ruimte en positie.

Dat betekent dat transmutatie de mens zal brengen om te reizen in de

dimensie van de Totaliteit. We moeten de totaliteit van de energie

begrijpen. Energie in de terminologie van de Keshe Foundation, niet

energie in wat de mens ook meet. Energie in het begrijpen van het veld in

beweging. Begrijpen dat elke veldsterkte verschillende emoties heeft, wat

wij kracht noemen. (:52). En iedereen heeft een andere emotie. Dus je

emotie, veldsterkte van emotie, begrip van de beweging van de velden,

komen allemaal samen, in welke lijn van het universum je jezelf zult

transporteren. Je zult jezelf transmuteren. Je zult op het punt komen dat

je de verandering kunt brengen.

Dus allereerst moeten we jullie in de komende maanden, in de komende

weken, leren hoe je de bekering doormaakt. Van de Ziel naar de houder

van de lichamelijkheid. En in die toestand de houder, container, wat ik



noem, interface met de STP te worden. Dan zal een van onze belangrijkste

punten zijn hoe we jullie van de Aarde naar de Maan krijgen, van de Aarde

naar een andere positie in het universum, met de dimensie van de

snelheid van het licht van het universum. De mens beschouwt het licht

van het universum als donker, maar in feite is het dat niet. Dit is het licht

van de kennis, het licht van begrip, de, wat wij noemen, "verlichting". En

dan, hoe je op dat punt te komen, en dan manifestatie.

Dan heb je nog steeds een probleem, als je het hele proces begrijpt. Je

vertrekt in de Ziel van deze man, om de moeder te ontmoeten die 20 jaar

geleden gestorven is (:54). Ze heeft geen lichamelijkheid in de dimensie

van wat je verwachtte. Ze heeft een nieuwe dimensie. Maar de Ziel, de

energie, vertelt je: dit is de moeder. Wat zou je verwachten te zien? Wat is

je begrip van de emotie van de interactie? Je ziet een veld. Je ziet de

moeder niet in lichamelijkheid zoals je wist. Maar je weet dat dit veld een

veld is, dat de Ziel van je moeder is. Je hebt er interactie mee, precies zoals

je in je dromen doet. Omdat de droom voor jou de realiteit is van de

interactie van de Zielen in de dimensie van energie.

Dit alles zal in de komende jaren zeer gedetailleerd worden onderwezen.

Er is geen berekening. Als je teruggaat naar mijn eerste lessen, eerste

lezingen ooit, 20 jaar geleden, 15 jaar geleden, zei ik altijd: "God heeft geen

weegschaal, geen meetinstrument, dat ik 50 gram van dit en 200 gram

van dat en 10 liter van dit." Er zijn geen grammen en (leugenaars) en

kilometers in de meting van de Schepping van het universum door de

Schepper. En nu ben jij de Schepper. Je kunt niet zeggen: "oh, ik zet 20%

van mijn Ziel en 30% van mijn lichamelijkheid in, en ik ga daar eindigen."

Je moet leren, in de dimensie van de kracht van de velden van het

universum. (:56).



Danmoeten we begrijpen hoe we deze velden creëren door middel van

emotie. Dan begrijp je, zelfs in de allereerste lessen in gezondheid, dat we

altijd spraken over de emotie, waarom die belangrijk is. Het is geen

bloedstroom, het is een emotiestroom die leidt tot de creatie van het

gevoel van de STM. Jij kijkt naar de roodheid, ik kijk naar de sterkte van de

metingen van de velden. De vingerafdruk van het menselijk ras in de

veldenergie. In de ruimte heb je geen bloed, maar wel veldstroom emotie.

Nu begrijp je, hoeveel meer, in de afgelopen weken, en in de komende

weken, doe ik veel praten, veel uitleg, open je ogen voor nieuwe

dimensies. Want als ik dat niet doe, wordt het heel moeilijk, zoals velen

van jullie vroeger [zeiden], hij ging van nanomateriaal naar Gans, en nu is

hij naar velden gekomen, hij komt van straling. Nu leren we jullie, want dit

is nu de school van de ruimtevaarttechnologie. We hebben jullie 10 jaar

lang onderwezen. Daarom onderwezen we 2 of 3 jaar over de Ziel, in het

omgaan met het energieveld. Nu gaan we daar naartoe. Je moet

begrijpen, je moet, op een bepaalde manier, opgeleid zijn om klaar te zijn

om zelf door de transmutatie te gaan. Je doet dat in je droom, je doet dat

in de tijd van, wanneer de lichamelijkheid rust, maar je hebt geleerd om

het tussen de deken en het bed te parkeren, we noemen het, een

slaaptijd. (:58). Nu is er geen slaaptijd, want nu parkeer je het tussen de

Ziel en de STP en is er geen lichamelijkheid. Niets, behalve de emotie van

de lichamelijkheid, van de STP, en de emotie van de STM, die je het punt

van manifestatie van de lichamelijkheid toestaat.

Helaas hebben we nog geen meetinstrumenten om de sterkte van de

emotievelden van de mens te meten. En zoals ik heel weinig weet, is er

geen dergelijk systeem in de V.S. Je gaat op de rand van een klif staan, de

angst houdt je tegen om over de klif te springen, het trekt je terug. Het is



de emotie die dat doet. Angst is een emotie. Nu sta jij op hetzelfde punt.

Je staat op de klif om van de lichamelijkheid in de Ziel te springen, en je

weet dat er een emotie van STP is, die me tegenhoudt... om iets te doen.

Ik verberg me, ik keer mijn rug toe, ik zeg, "het is er niet, maar laat het

doen," en ik noem het een droom en een slaap. Dat is wat we doen als we

gaan slapen. We verstoppen ons onder de deken, we leggen iets op

onszelf, we hebben de lichamelijkheid dat we slapen, en we draaien onze

rug om, we sluiten onze ogen en we zeggen: "oké, nu gaan we." Droom,

ga, waar je ook naartoe wilt, je bent vrij, en ik noem je een droom, omdat

ik niet wil accepteren dat dit mijn vermogen is, dat het mijn

verantwoordelijkheid is en dat het eigenlijk een deel van mij is."

Nu moet je dit begrijpen. (1:00). Deze Ziel heeft geen bed en deken om

zich tussen te verstoppen. Behalve de energievelden van de omgeving

waarin hij zich bevindt, en behalve de energievelden die erin zitten,

noemen we het de STP van de mens. Soms binnen en soms buiten.

Wanneer je de STM, de lichamelijkheid van de mens, de Ziel en de

toestand van de omgeving met elkaar verbindt, laat je de STP iets doen

en creëer je wat wij de fysieke structuur noemen. Nu, in dit proces, heb je

een plasma van STP, je hebt een plasma van STM, en dan heb je een

plasma van Ziel van de ruimte, tijd en positie. En je probeert de STM naar

de andere kant te slepen en de STP naar het midden te trekken. En als je

dat doet, krijg je de fysicaliteit.

Velen van jullie die gewend zijn aan de dimensie van lichamelijkheid,

zullen in paniek raken en zich zo snel mogelijk verstoppen en zeggen: "Dit

ben ik niet". Zou ik zien met het oog van de man, in de spiegel van de

positie en de tijd, en een ander lichaam zien, dat niet van mij is, maar van

binnen weet ik ... dat ik een man ben.



Deze dingen die we gezien hebben, hebben we je laten ervaren. We

brachten je naar Linz, we lieten je gaan en je zei: "Ik zie wazig, ik ging naar

de maan, ik ging naar de zee, ik werd dit, ik zag de Ziel van Christus en al

het andere." (1:02). We lieten je ervaren. Omdat jij het niet was die ervoer.

Omdat jij als mens deel uitmaakt van de Ziel van het mensenras, is die

kennis ingebed in de Ziel van elke mens die op deze planeet leeft. Nu

moeten ze het aanboren. Ze moeten het niveau bereiken waarop ze de

overgang kunnen begrijpen.

We hebben veel ervaringen met jullie gedaan. In de tijd van de vier- of

vijfhonderd van jullie die naar Linz kwamen om door het systeem te gaan

en we zeiden tegen jullie, kom van alle rassen, want we slaan op, nu

begrijpen jullie wat we hebben opgeslagen, jullie emotie, al het andere

maakt hier deel van uit. Je kwam binnen voor een test, je hebt eigenlijk

toegevoegd aan de kennis van Totaliteit. En dit is hoe het zal werken, en

dit is hoe jullie zullen zijn.

Wanneer je in een tijd en plaats en positie aankomt, zul je de kennis

ontvangen van de "Ziel van de burgers" en niet van de school van het

onderwijs en de universiteiten van de burgers. Zij zijn niet zo ver

gevorderd om een structuur binnen te brengen van wat wij noemen, de

liegende, bedriegende structuur van, wat ik wil dat jullie leren en wat ik

jullie wil indoctrineren om te weten dat de waarheid is, omdat het bij mij

past. Jullie leren van de Ziel van de burgers van het universum, in tijd en

positie en de plaats en het punt van aankomst, omdat jullie interageren

met hun Ziel en niet met hun lichamelijkheid. Omdat je de dimensie bent

binnengegaan, in de dimensie van de Ziel, niet de lichamelijkheid. Je

kwam niet uit het vliegtuig, "oh dit zijn Chinezen en dit zijn zwarten, en ik

ben een Europeaan en ik ben een Aziaat." (1:04).



Zoals ik al zei, luister naar een van de intro's. Wanneer iemand van

buitenaf kijkt, de Ziel ziet, de helderheid van het licht, ziet hij niet de Ziel

van de koning, een boer of een hond. De Ziel van de koning en de hond

zien er precies hetzelfde uit, vanuit de helderheid van de man die in de

Ziel observeert. Er is dus geen verschil tussen de hond en de koning, in de

dimensie van de Ziel, waarom zou dat wel zo zijn in lichamelijkheid? Tenzij

de mens het beslist. En dan moeten we begrijpen wie de echte hond is,

de koning of de hond?

In de dimensie van het universum hebben we geen hiërarchie. En we

hebben niets verborgen. En dit is wat velen van jullie zullen gaan

begrijpen. Tijdens jullie eerste reizen zullen jullie dit begrijpen. Heeft

iemand van jullie een droom gehad waarin je met je moeder praatte, en

in de droom zei je moeder tegen je: "Je liegt tegen me." Dus, in de

dimensie van de Ziel, is alles transparant, alles is dimensie van wat wij

noemen, lijn van de velden. Dus, je leert de taal van de velden, je leert de

taal van de emotie van de taal, je leert al het andere ermee, wat te eten,

wat niet te eten, waar te gaan, waar niet te gaan, zoals je geboren wordt in

die samenleving.

Dit is wat ik jullie vertel, in de komende tijd, wanneer jullie dit leren,

wanneer jullie van Frankrijk naar China komen, en begrijpen om in de

STM aan te komen, (1:06). niet uit het vliegtuig van de man, zullen jullie

Chinees begrijpen, jullie spreken de taal van het Chinees, jullie zullen de

emotie begrijpen, en alles over de Chinese cultuur. Omdat je bent

aangekomen door de Ziel, je bent aangekomen door de velden van

emotie, niet door het vliegtuig met de brandstof achterin, waarbij je je

lichamelijkheid laat vallen.



De wetenschap van de man zal veranderen. Het begrip van het leven van

de man zal veranderen. En daarmee zal de hele structuur van de

lichamelijkheid van de mens veranderen. We hebben dit getest, zonder

dat jullie het wisten, door het proces van de laatste bijeenkomst van jullie

Kenniszoekers, in het verheffen van de Ziel van de misbruikers, een paar

weken geleden. En het was zo mooi om te zien hoe de STM de STP en de

lichamelijkheid heeft overgenomen.

En de lichamelijkheid had geen lijn, het was een rechte lijn, een "flat liner".

En hoe de lichamelijkheid op de lijn bleef, en toekeek hoe de STP en de

STM het uitvochten om evenwicht te vinden, voor de Ziel om in de

tegenovergestelde positie te zijn, gelijk aan de STP, die lichamelijkheid

blijft vlak en er is geen misbruik. Als we je de grafieken laten zien en de

elektronische informatie die we hebben verzameld, is het gewoon een

raadsel voor je, als je het al begrijpt.

Nu komt het erop aan hoe we jullie in de komende tijd via de Ziel kunnen

transmuteren. Je kunt jezelf transmuteren via de Ziel en dan jezelf een

dimensie van manifestatie van lichamelijkheid geven, (1:08). aan het einde

van de transmutatie. Dit is wat deel uitmaakt van de onderwijzing, dit is

wat, als je naar de afgelopen twee, drie lessen luistert, ik begin met je te

vertellen dat wanneer we je naar het punt brengen, je het al begrijpt. Je

hebt genoeg geleerd over lichamelijkheid. We moesten je alles laten zien

over de dimensie van de Ziel, en dan de dimensie van de materiestaat, de

Gans en de rest. Nu laten we jullie de transmutatie ondergaan. We laten je

van Boek 1 naar Boek 3 gaan. Maar deze keer ben jij het. Het is geen

reactor, het is geen systeem. Het systeem ben jij, die het begrijpt. En het

gaat terug naar wat ik altijd zei. Als Kenniszoekers nemen jullie van deze



leringen, in overeenstemming met jullie intelligentie. Volgens wat je

besluit dat de realiteit in het leven is, wat je begrip wordt.

We nemen een pauze, komen terug en proberen het uit te leggen. De

lessen zijn zeker kort, een half uur, 45 minuten tegenwoordig, want het is

zo intens als je het begrijpt. Er is geen vermenging meer, het enige wat je

mengt is je energie van je Ziel, energie van je STP en je lichamelijkheid en

kijk wat je krijgt. En wat je ervaart met de nieuwe transmutatie. En

geleidelijk, terwijl je door de leringen gaat, in de komende maanden en

jaren, zullen jullie één voor één door de transmutatie gaan. Je leert het, je

begrijpt het. Vat het niet slechts op als een stem, maar begrijp wat de

stem betekent, namelijk onderwijzing. En dit begrijp je, wanneer ik je zeg,

dat wanneer we onderwijzen, we onderwijzen voor het hele universum.

Omdat het universum de Ziel van de Schepper aanboort. We nemen een

pauze en komen terug, en dan zullen we zien wat we kunnen doen. En

eventuele vragen beantwoorden. Hartelijk dank, Rick.

R: Dank u meneer Keshe, uitstekend onderwijs vandaag. Oké, we nemen

hier een korte pauze en zijn over een paar minuten weer terug.

<PAUZE> 494 KSW 13 juli 2023 (1:16).

K- Oké, ga door. Laten we eens kijken wat de vragen zijn.

V: Goedemorgen meneer Keshe, ik heb twee korte vragen. Eén, (kunnen)

de koptelefoons of alleen de oortelefoons gebruikt worden voor de



juli-sessies? Dus, kunnen we zowel koptelefoons als oortelefoons

gebruiken, (1:18). of moeten het alleen koptelefoons zijn?

K- Ik begrijp het niet.

R: Ik geloof dat het, weet je, de oortelefoons zijn die gewoon in de oren

gaan. En de headsets rusten op de oren. Dus beide kunnen worden

gebruikt voor de juli-sessies, klopt dat?

K- Beide kunnen gebruikt worden. Beide kunnen gebruikt worden. Kun je

me vijf minuten geven, er is iets dringends tussen gekomen, alsjeblieft? Ik

kom terug en zet nog een ?? .. alsjeblieft. Hartelijk dank.

R: Nou Dean je had een hand omhoog, misschien is het een goed

moment om iets te zeggen tegen het publiek hier, misschien ben je in

het centrum in Linz geweest en heb je groepen geleid en zo, in de, soort

van de einddagen, zou je kunnen zeggen, van het centrum in Linz. Hoe

voel je je daarover? Hoe gaat dat? . Praat daar een beetje over.

V: .. Ja, dank je, Rick. Het is gebruikelijk voor de mensheid en voor ons

allemaal. In Oostenrijk is het voor veel Kenniszoekers een centrum

geworden voor het uitlokken van gedachten, veldsterktes van emoties, en

dan komt er wat helderheid door waardoor je je emotioneel stabiel voelt.

Weet je, het Centrum is een platform geworden, en een positie waar

Kenniszoekers naar voren zijn gekomen, en sommigen hebben gezegd

dat ze zich uiterst comfortabel voelen in die posities. (1:20). Ze hebben het

gevoel dat ze energieën hebben ontvangen en wanneer ze in het gebouw

zelf en in de omringende gebieden zijn, voelen ze zich op hun gemak. En

we weten dat dit rechtstreeks verband houdt met hun ervaringen op



Zielsniveau, waar de Ziel hen naar voren brengt, de Ziel aanwezig is

binnen de Stichting En alle Zielen die aanwezig zijn, want het is niet

alleen de Stichting Kenniszoekers, er zijn vele, vele, vele Zielen aanwezig.

En jullie voelen het en voelen het.

En ik heb begrepen dat veel Kenniszoekers een diep, diep zelfbewustzijn

en begrip hebben ervaren waarvan ze waarschijnlijk niet eens wisten wat

het was. En dan begint het zich te openen zoals plasma dat doet, weet je,

je krijgt het eerste initiële zaadje, weet je, het eerste stukje waar je door de

deur naar binnen loopt, of je ervaart het op het internet, je ontmoet een

Kenniszoeker, de kennis wordt gedeeld, weet je, je geeft hen wat van de

kennis, en dan ineens resoneert het zo hard en zo diep met de essentie

van jezelf dat je gewoon, je wilt gewoon meer weten. En zodra je meer

wilt weten, opent het zich voor je en wordt het iets veel, veel groters.

Dus het begint zoals voor mij, het begon met het luisteren naar meneer

Keshe en een van zijn lessen lang geleden. En op het moment dat de je

weet wel, de universele kennis aan je wordt geportretteerd, die

veldsterkte, dan verandert alles. En de kennis, weet je, wanneer je de

kennis deelt, zoals meneer Keshe doet, lijkt de kennis rechtstreeks tot jou

te spreken. Dus wanneer je de kennis zelf ontvangt en het dan nog eens

deelt, (1:22). is het hetzelfde gevoel voor de anderen die naar voren komen.

Het raakt hen heel diep. Toen ik onlangs in de tentoonstelling was, sprak

ik met een aantal mensen en ik gaf ze gewoon een beetje meer kennis

van wat ik was gaan begrijpen. En je kunt het zien in hun ogen, je kunt

het zien in hun structuur, de manier waarop ze erop reageren. En je kunt

de lichte verhoging, het deel van de verlichting in hun structuur zien

gebeuren, je kunt het in hun ogen zien, en je kunt zien wanneer mensen



emotionele onevenwichtigheden hebben in hun fysieke lichaam of in hun

emotionele lichaam.

En zodra ze, zoals ik al zei, de deur van de Centra binnenlopen en door

hun eigen Ziel naar de centra geleid worden, beginnen ze de balans te

ontvangen en kun je, het is een prachtige ervaring om te zien. En soms is

het heel subtiel, heel, heel subtiel. En, maar weet je, het is aanwezig. En

andere keren is het heel, het is als, "bam," het is er. Het is alsof je het heel

fysiek ziet. En ik heb het vaak meegemaakt dat mensen heel emotioneel

werden en sommige mensen, zoals wij allemaal, hebben verschillende

emoties en ze zullen heel stil en ingetogen zijn en je zou het niet weten,

maar je voelt het achter de structuur, je voelt dat er een grote emotionele

verandering plaatsvindt.

Dus voor mij is het een constante evolutie van het delen van kennis en nu

komen we op een punt dat meneer Keshe vanmorgen heeft uitgelegd,

waar, weet je, het de volgende fase is. En ik zou Dhr. Keshe wat vragen

willen stellen over hoe het echt zal voelen om te transmuteren naar hoe

de mens door dit emotionele begrip zal gaan om te kunnen begrijpen,

plotseling in een andere positie te zijn met een andere set van, zelfs als

het het fysieke lichaam is, (1:24). (1:24) Zoals meneer Keshe zei, als je in een

ander lichaam gaat, hoe zullen we ons voelen als we plotseling niet meer

het lichaam hebben dat we gewend zijn, en nog steeds het gevoel

hebben dat ik het ben, maar in een andere omgeving, die we niet, we zijn

niet, we kennen het niet eens. Dus we kunnen niet, weet je, we kunnen

landen op, weet je, in een andere positie, zelfs op de planeet Aarde, we

kunnen landen in een andere positie die totaal, bij gebrek aan een beter

woord, vreemd voor ons voelt. Maar we moeten ermee omgaan en we

moeten er deel van uitmaken. En gaan we ons voldoende verbonden



voelen dat we emotioneel stabiel genoeg zijn om in die omgeving te

communiceren en ervan te genieten, weet je, en in balans te zijn? Hoe zal

dat gebeuren? Dus dat is een van mijn vragen aan meneer Keshe als hij

terugkomt. Is er nog iets dat ik volgens jou moet uitleggen, Rick? Of was

dat genoeg?

R: Nou, er is iets met de achtergrondafbeelding vandaag, en natuurlijk,

omdat we uitzenden op YouTube, moeten we uiterst voorzichtig zijn met

eventuele getuigenissen van de medische soort, zoals je weet, maar je gaf

een zeer goede getuigenis in de openbare vergadering voor

getuigenissen afgelopen maandag. En mensen kunnen naar ons

Livestream-kanaal gaan, waarvan ik de verbinding (link), de verbinding

met dat Livestream-kanaal, naar onze chats hier heb gezet. En als je een

meer gedetailleerde uitleg van Dean wilt zien over de "Knee Gans." (1:26).

Maar misschien kun je daar iets over zeggen, Dean, dat geen afbreuk doet

aan onze verantwoordelijkheden op het gebied van medische,

zogenaamde, medische desinformatie. En vertel mensen gewoon dat je

goede resultaten hebt behaald met het gebruik van dat product.

V: Ja, natuurlijk Rick. Ik zal het in balans houden, zoals we weten dat we

dat moeten doen. Ik heb lang geleden een aandoening gehad waarbij ik

voetbal speelde, zoals het in het Verenigd Koninkrijk en de meeste delen

van Europa wordt genoemd. En dat veroorzaakte bij mij een aandoening

in mijn knie waarbij de vloeistof in het midden van de knie en een deel

van het kraakbeen eruit knalde door het voetbalspel. En ik heb er nooit

medisch naar laten kijken, omdat ik toen nog erg jong en fit was. En ik

ging gewoon terug naar mijn trainingsschema's en genas gewoon op die

manier, lichamelijk mezelf door gewoon fysiek zware sporten en

activiteiten te doen. Ik ging door een fase waarin, naarmate ik ouder werd,



het begon te komen, omdat ik fysiek niet meer zo sterk ben, het me

problemen begon te geven en de structuur ervan begon, weet je, ik had

veel pijn als ik de trap op en af liep en andere, weet je, bergen op en af,

moet ik zeggen.

En dus heb ik dit in de Stichting met al zijn schoonheid tegen meneer

Keshe gezegd, ik heb hem erover aangesproken en heel kort daarna

kwam deze Knie Gans naar buiten. En daar dank ik meneer Keshe

hartelijk voor. (1:28). En dus heb ik deze Knee Gans gebruikt en ik heb

hem gebruikt volgens de instructies en dus wat je hier ziet is de Knee

Gans aan de rechterkant. In het midden zit de Gans zelf en ik heb deze

pot geschud zodat je kunt zien dat sommige Gans naar beneden

dwarrelen. En dan aan de linkerkant, die bruine fles die je ziet is eigenlijk

het plasmawater zelf. En dan zie je de spuit en het verband, het

knieverband dat ik bespoot met wat plasmawater. En zo doorliep ik de

procedure.

De procedure is heel eenvoudig. Je doet eerst een test, waarbij je een

band, sorry, een "pleister" in het midden van je arm doet, aan de andere

kant van je elleboog, aan de binnenkant. En je test het gewoon 24 uur

lang om er zeker van te zijn dat je geen reacties krijgt op het plasma. En

als dat in orde is, meng je volgens de instructies de Gans, schudt het, laat

het naar de bodem zakken. Dus alles wat je hier in het midden ziet, zou

helemaal naar de bodem drijven en het zou helder zijn, zoals je in de

bruine fles ziet. En dan spuit je in deze bruine fles, het plasmawater, in

verschillende hoeveelheden, zodat er een stroom ontstaat. Zo kun je twee

of drie sprays aan de voorkant van de knie hebben en één aan de

achterkant van de knie. Zo creëer je een gradiënt. En dit blijf je zeven

dagen doen. En na zeven dagen beoordeel je wat er is gebeurd in de



structuur van je knie. En als je voelt dat je het nog een keer nodig hebt,

dan kun je het opnieuw aanbrengen. Dus je wacht zeven dagen zonder

interacties, je gebruikt het helemaal niet. (1:30). En dan ga je het weer

zeven dagen gebruiken, waarbij je één of twee keer per dag het verband

opspuit en het dan weer op de knie aanbrengt.

We zeggen Knee Gans, maar het is natuurlijk voor alle gewrichten. Dus

het kan echt voor het hele lichaam gebruikt worden. En ik heb veel mooie

dingen ervaren. Allereerst ervoer ik een verbinding, een herverbinding

van het neurologische systeem. Toen ik het voor het eerst begon te

gebruiken, na de eerste paar keer sprayen, ging ik denk ik die avond naar

bed en voelde ik een verbinding van mijn hersenen naar de bovenkant

van mijn nek, mijn rug, waarvan ik wist dat het de neurale route van mijn

hersenen naar mijn knie opnieuw verbond. En ik denk dat ik die stroom

weer creëerde. En omdat die stroom verbonden was, betekende dit dat

de knie een positie had om te beginnen met opnieuw te groeien en

zichzelf te herpositioneren met behulp van de Gans. En meneer Keshe

heeft dit speciaal gemaakt ommensen te helpen en om alle, je weet wel,

geschapen wezens en menselijke wezens te helpen om, je weet wel, iets

wat gebeurd is te herstellen. Het is er eigenlijk om, ik wil niet in medische

termen treden, maar het helpt om de toestand die je hebt weer in balans

te brengen en de ligamenten en pezen en kraakbenen weer in balans te

brengen.

En ik heb persoonlijk ervaren dat het dit heeft gedaan. Het heeft iets

langer geduurd dan ik had gewild, maar dat komt omdat ik een

behoorlijk ernstig probleem had dat ik al een hele tijd had laten zitten.

Wat ik ook merkte toen ik het gebruikte, was dat ik het gevoel had dat

mijn knie aan de voorkant groter werd. (1:32). En toen leek het rond de



knie te bewegen. En op een keer herinner ik me dat ik het aan de

achterkant van mijn knie voelde en ik kon de verschillende delen van de

knie voelen reageren. En het leek zich opnieuw aan te passen, opnieuw te

groeien en zich te herstellen. En dit is nu waarschijnlijk twee of drie

maanden geleden. En nu is mijn knie, ik zou niet zeggen dat hij 100% is,

maar hij is terug bij ongeveer 90 - 95%. En het betekent dat ik weer een

actief leven kan leiden en geen pijn meer heb als ik gewoon de meest

simpele dingen doe, zoals de trap op en af lopen, wat enorm veel is, want

alleen al deze ene technologie die de heer Keshe heeft vrijgegeven, als je

dit vermenigvuldigt met het aantal keren dat iemand zichzelf zou

belasten of pijn zou doen of in een positie zou zitten waarin hij, je weet

wel, ongemak zou hebben, dan opent dit een enorme, je weet wel, dit ene

product opent een enorme structuur binnen de totaliteit van posities op

aarde met onze fysieke lichamen.

En dus is het voor mij een heel, heel belangrijk product dat ik ken van veel

mensen uit de sportarena's, uit veel verschillende posities. Ik bedoel, niet

alleen sport, ik bedoel, gewoon het dagelijkse fysieke leven van veel

mensen die heel hard werken. een repeterend probleem hebben of iets

doen, dan zou dit, zou ik zeggen, een prachtige manier zijn om jezelf te

herstellen en weer in balans te brengen. En het is een prachtig geschenk,

een prachtig geschenk van meneer Keshe aan de mensheid. En zoals ik al

zei, dit is er maar één, en het raakt de volledige structuur van de

mensheid en alle wezens. (1:34). Zoals ik al zei, er is één product. Als we

dan gaan kijken naar, zoals meneer Keshe zei, 20 of 30.000 producten,

kun je je dan het volledige spectrum voorstellen van energieën die we

gaan ontvangen om de balans terug te brengen van de lichamelijkheid

en emotionele staat die we allemaal ervaren als Zielen aanwezig op de

planeet Aarde en elders. Is dat goed genoeg?



R: Bedankt, Dean. Dat was waarschijnlijk meer dan genoeg. Maar ik gaf

Mr. Keshe ook een pauze om zijn ding te doen. Dus, bedankt.

K- Ja, ik heb het achterin erg druk met veel dingen. Veel dingen aan het

uitzoeken. Dit soort dingen, die we naar buiten brengen en waar Dean

het over heeft, is wellness. We zijn niet bezig met gezondheid. Dit is wat

troost brengt. Vergeet niet dat deze materialen allemaal zijn

gecertificeerd, Gans is gecertificeerd. Toen we ze produceerden, hebben

we ze getest in China en er is een gezondheidscertificaat voor afgegeven.

Het zijn normale Gans materialen, maar op een specifieke manier, die we

voor deze dingen hebben ontwikkeld.

En we zitten niet in de gezondheidsbusiness. Wij zitten in wellness, in je

beter voelen. En zoals Dean zei, voelt hij de emotie in zijn lichaam voordat

hij de fysieke conditie bereikt. Veel mensen gebruiken het op

verschillende manieren. Zoals ik al zei, betreedt de Keshe Foundation een

nieuwe, totaal nieuwe werkomgeving. En in het recente verleden hebben

we een nieuwe dimensie getest in het proces van het omzetten van

velden in energieën, in materie, (1:36). en het omzetten van de materie in

het werk in de nieuwe dimensie. in de structuur van het lichaam van de

mens.

We hadden de afgelopen dagen het genoegen om, als onderdeel van

hetzelfde proces, fysiek te zien wat we de helixstructuur van het

aminozuur (AA) noemen, op een heel specifieke manier. Ik stelde het op

om het te zien. En toen het er was, was het verbazingwekkend. Waar je

het ziet in wat wij "visuele structuur" noemen. En we zullen de komende



maanden, over twee of drie jaar, met nieuwe dimensies, nieuwe

materialen en producten komen.

We hebben de Keshe Foundation samengevoegd met een van de

sterkste naties op deze planeet als een samenwerking met de natie. En

we liggen op koers om enorme veranderingen teweeg te brengen. Zoals

iemand onlangs zei: de reuzen van macht en wetenschap hebben elkaar

eindelijk ontmoet. En dat zal de verandering brengen. De val die we door

de Europeanen hebben opgezet om de Keshe Foundation stil te houden,

heeft drastisch gefaald. En een van de machtigste naties op deze planeet

heeft zich aangesloten bij de Keshe Foundation om de technologie te

brengen, als zijn uiterste best om de mensheid te dienen.

Kennis in ruil voor vrede heeft vorm gekregen. En deze fles is een kleine

fles. Vergeleken met wat komen gaat. En diep betrokken. (1:38). En we

hebben het aan de regeringen overgelaten om de samenwerking en de

omvang van de samenwerking tussen de twee organisaties bekend te

maken.

.. Het zal fundamenteel zijn dat technologieën als deze, zo eenvoudig, het

leven van mensen kunnen veranderen. Zoals Dean zei, je kunt de trap niet

op. En dan ontdek je dat je leven is veranderd. De reden dat ik dit

welzijnsproduct heb uitgebracht, was dat ik vorig jaar zwaar gewond

raakte tijdens een wandelongeluk. ... werk. De artsen zeiden dat ik mijn

knieschijf moest vervangen. Het kraakbeen was helemaal weg. En op de

MRI was te zien dat beide benen knieschijven waren, kraakbeen en een

deel van de knie zelf, door dit ongeluk, is verder beschadigd en moet

worden geopereerd. Ik zei tegen de artsen, dat heb ik niet nodig. Ik weet

hoe ik het kan repareren. En hij zei, als je het gedaan hebt, kom dan terug.



Ik kon niet naar boven naar de operatiekamer om foto's te maken. Ik

moest rust nemen. Heel pijnlijk.

En vreemd genoeg was ik zondag op de locatie en kreeg ik te horen dat

de elektriciteit om 12 uur wordt afgesloten. En ik was op de achtste

verdieping. En ik moest buiten zijn. En ik beklom de hele trap, de hele

achtste verdieping, ongeveer 15 treden op elke verdieping in één keer,

zonder enige pijn, zonder er echt over na te denken. En we zien de

verandering. (1:40). Voor mij was 100 meter lopen een tijd lang

onbegonnen werk. En een van de Kenniszoekers zei, toen een van de

leringen zei, jij, ik voelde dat je pijn had, dat er pijn was, en ik zei, ja dat

was zo. Mijn kraakbeen hoeft niet vervangen te worden, het is volledig

hersteld. En wat je in het flesje ziet, heb ik gebruikt. En ik vond dat deze

kennis gedeeld moest worden. Het is een knieschijfoperatie, een

gewrichtsoperatie aan de knie, omdat de MRI, we hebben de MRI nog, we

hebben hem bewaard als referentie, laat zien dat er helemaal geen

kraakbeen meer is. En je kunt niet de trap op, achtste verdieping, op mijn

leeftijd, in minder dan een minuut of twee, als je niet, en als je niet fit

bent.

En zo is de kennis. Ik heb mijn technologie (T) met jullie allemaal gedeeld,

net als al het andere. En dit is wat het is. Velen van jullie hebben het

getest. Er zijn verschillende manieren om dit te doen, te testen, toe te

voegen. Het is een wellnessproduct. En dit is precies hoe het zou moeten

zijn. Kennis binnen het bereik van de mens, op het punt waar er vraag

naar is. En ik heb vaak gedacht, ik ga terug naar de praktijk in Wenen en

zeg tegen die man, "hoeveel mensen wil je dat ik help?". (1:42). Het is geen

medicijn, het conditioneert de omgeving in een pleister van de velden. En

ik heb het resultaat gezien. Vergeet niet dat ik dit oorspronkelijk



gebruikte in juni 2010 of 2011, toen ik van een paard viel. Ik herbouwde de

hele structuur van gebroken botten binnen 7 dagen. Er is veel kennis die

moet worden gedeeld, begrepen en toegepast.

Deze technologie creëert aandoeningen, het is geen genezing, het is

geen geneeskunde. En we hebben veel mensen gezien die dit soort

structuren voor dit doel hebben gebruikt. We zijn in het niveau van de

technologie op een punt gekomen dat ... (1:44). Vandaag heb ik zeer

dringende dingen die gebeuren. Een momentje alstublieft.

R: Oké, wacht even, terwijl Mr. Keshe zijn ding doet en zo weer aansluit.

V: Rick ... één ding vergat ik te zeggen, Dean hier weer, is, wat er zo mooi is

aan deze producten, aan de... en ik ben niet, we proberen geen producten

te verkopen, het gaat hier niet om, het gaat om de, de gave van het

creëren van velden, plasmatische velden, die, zoals meneer Keshe zei,

welzijn terugbrengen naar mensen. Dus je hebt hier iets dat ik ken in

deze materietoestand van deze insluiting van deze pot, deze plastic

container, een vloeibaar plasma, weet je, en Gans, gas in een nanosolide

toestand. En je hebt de mogelijkheid en wat het mooie is, de echte

schoonheid van de kennis is dat je het kunt delen. Dus fysiek kun je dit

opsplitsen en je kunt het aan andere mensen geven, andere wezens die

gecreëerd zijn om hun structuren en hun emoties in balans te brengen.

En dat is voor mij de echte, de schoonheid van deze kennis. Het is het feit

dat het gedeeld kan worden, het wordt gegeven en het zit in de pure

kracht van deze technologie in het feit dat, (1:46). in dat hele kleine flesje

een technologie zit die verder gaat dan wat we eerder hebben ervaren en

die, zoals ik al zei, een balans terug kan brengen in allerlei

omstandigheden die we hebben. En het feit dat we het kunnen delen



met onze dierbaren, onze vrienden en familie, gemeenschappen, naties, is

het mooie van deze technologie. En dat is, voor mij, het meest

ongelooflijke.

K- Hartelijk dank. En sorry, ik ben weer terug. In de afgelopen dagen

hebben we op een specifieke manier de interactie tussen de velden

getest. Dat is onderdeel van een zeer grootschalige test. En nogmaals, dit

zal in de komende maanden tot bloei komen. Je zult het zien. Waar we

een andere reeks technologisch wetenschappelijke materialen vrijgeven

die kunnen helpen bij het dagelijks leven. Herstel van de energieën in het

lichaam op een zeer, zeer specifieke manier die veel dingen voor velen

van ons zal veranderen.

Wat we voorzien in de komende 12 maanden, misschien 2 jaar, in

samenwerking met onze nieuwe partners, waar we landen gaan voeden,

(1:48). waar we een cyclus van welzijnszorg voor naties ingaan. Vandaag

sturen jullie bijvoorbeeld voedselpakketten naar rampgebieden of

hongersnoodgebieden. Ik voorzie dat onze partners de komende 5 jaar

een hele natie zullen voeden met de nieuwe technologieën, opkomende

technologieën, waarbij wij verantwoordelijk worden voor het voeden van

een natie. Technologie is getest, technologie is beschikbaar. Maar op die

manier hoeven we niet te boeren. In Afrika, in derdewereldlanden, waar

voedsel een van de grootste problemen is voor regeringen, zal dit worden

opgelost. Daar zullen we, net als in wat je ziet, de levering van voedsel via

plasmatische condities realiseren.

Nieuw plasma, een nieuwe definitie in de wereld van plasma. Het gaat

erom hoe we tot een overeenkomst komen en in zekere zin is het niet iets

nieuws. Jullie als Kenniszoekers, we hebben een paar maanden geleden



gepromoot en het staat nog steeds op de website van de Keshe

Foundation, dat je mee kunt doen aan een voedselcontract waarbij we

jullie voeden via de Keshe Foundation Apps voor zoveel per gezin. Nu dit,

of je welzijn gedekt door dit. (1:50). Dit met de nieuwe structuur die in de

Keshe Foundation komt, maakt het voor ons mogelijk om in

samenwerking met de overheden waar we mee werken, landelijk te gaan

werken. Dit betekent bijvoorbeeld dat Frankrijk accepteert om burgers

van bijvoorbeeld Algerije voor 2000 per persoon een jaar lang te voeden,

ongeacht hun positie in Algerije. Deze technologie is nu beschikbaar.

Er is een reden waarom we dit doorzetten. En die reden is heel eenvoudig.

De technologie gaat heel erg snel. De ontwikkeling van de technologie

van de Keshe Foundation gaat zo snel, dat het nu mogelijk is om

bijvoorbeeld in de komende 5 jaar een natie te voeden. Je hoeft geen rijst

en graan te exporteren en het beleid te controleren. Je komt een

percentage van het BBP overeen om dit te doen. Dat betekent dat we 2%,

3% van het BBP nemen, wat het ook is, welk land je ook bent, en dat

wordt een betaling voor het voeden van het hele land. En dit verbindt ons

met de natie die we hebben samengevoegd om te werken, dat we dit

kunnen doen.

Dit geeft ons een reservestructuur ommeer te leren. Waar veel

problemenmet armoede veel ziekten, ondervoeding van de kinderen

met zich meebrengt, kunnen we nu dekking bieden. (1:52). En er zijn veel

nieuwe baanbrekende kennis en technologieën die we zijn gaan

vrijgeven. En we zullen deze de komende maanden en jaren blijven

vrijgeven met onze nieuwe medewerkers. We hebben overeenkomsten

getekend met het land.



De Keshe Foundation is een volledige samenwerking aangegaan met een

van de machtigste naties op papier, niet op papier. We zitten in dat proces

om vele, vele, vele posities vrij te maken. Het Wellnesscentrum van de

Keshe Foundation zal op een heel specifieke manier over deze planeet

verspreid worden. We hebben het eerste Wellnesscentrum toegewezen

ommet de doktoren te werken, maar het is niet operationeel binnen de

Keshe Foundation. In de komende weken zullen we aankondigen dat het

eerste Wellnesscentrum van de Keshe Foundation is opgezet en

operationeel is. Maar je hoeft niet naar het Wellnesscentrum. Je kunt

overal ter wereld zijn. We zien de operatie, de opening van het tweede

Wellnesscentrum in Arizona en Uruguay. Waarschijnlijk zullen we op een

zeer systematische manier, in samenwerking met onze partners,

dergelijke Service Centers starten. Maar Duitsland, Arizona en Uruguay

zullen tegen Kerstmis deel uitmaken van onze beste structuur van de

wereld. Waar we, via Uruguay, het zuidelijk halfrond van het Amerikaanse

continent bedienen. (1:54).

We moeten begrijpen dat de scheiding op een zeer grote manier zal

plaatsvinden. We verkopen onze systemen niet, maar we installeren ze bij

de artsen om voor een land of een plaats te werken. In de Amerikaanse

staat verloren we veel geld. En dat bracht ons ertoe om nieuwe

samenwerkingsverbanden aan te gaan. En diegenen die met ons

geïnvesteerd hebben, de meesten van jullie hebben al een deel van hun

geld teruggekregen. En sommigen zullen het in de komende maanden

terugkrijgen. Maar het heeft ons gebracht wat we wilden doen als

Stichting individueel, in samenwerking met de overheid. Waarvan ik altijd

zeg: Godzijdank zijn we het geld kwijt, want toen moesten we door het

hele proces. Nu zijn we niet betrokken bij dat proces, omdat we alleen

maar onderzoeksontwikkelaars zijn. En het land doet de rest.



En de natie waar we een overeenkomst mee hebben getekend en mee

aan de slag zijn gegaan, is een van de machtigste naties en de rijkste

naties op deze planeet. Het leiderschap van de natie heeft ons begrepen

en gesteund, heeft ons getest, heeft de technologie getest, en we houden

ons afzijdig totdat ze publiekelijk aankondigen dat de technologie van de

Keshe Foundation een van de belangrijkste werken is van de, wat wij

noemen, de natie, als een nieuwe opkomende wetenschap. Het is triest

om te zien dat er zoveel werk in Europa is gedaan, maar op een bepaalde

manier heeft het ons opgebouwd tot wat het zou moeten zijn en nu is de

Keshe Foundation een nieuw tijdperk binnengegaan, dat technologieën

als deze beschikbaar zullen zijn voor ieder mens, min of meer, op deze

planeet, omdat we ons er geen zorgen over hoeven te maken.

Op elk product staat de naam van de Keshe Foundation. Het zal niet iets

zijn dat ergens achter verstopt zit, (1:56). van de gasproductie tot de

olieproductie, komt tot satellietruimtevaart, voedsel, landbouw, op alles

zal de naam van de Keshe Foundation staan. Dit is hoe zij de technologie

respecteerden. Technologie als onze Kenniszoekers ontwikkelen, zullen

we zien en zullen te zijner tijd in de structuur komen om het aan te

kondigen. Maar we werken nog steeds en het team van de Keshe

Foundation is de afgelopen maanden niet gestopt met werken op deze

grond.

Nog een vraag?

V: Goedemorgen Rick, goedemorgen meneer Keshe, goedemorgen

iedereen. Meneer Keshe, u, u sprak een beetje, maar, weet u, ik had,

natuurlijk, Hassan zei dat het nep is, maar dit is wat ik hoorde, dat Elon



Musk het over had, ze creëerden AI dat elke persoon dat programma kan

gebruiken om elke dag geld te krijgen, zodat je geen baan hoeft te

hebben die je niet leuk vindt, of niet arm hoeft te zijn of geen eten of

onderdak hoeft te hebben. En het is 91% accuraat en je kunt het doen.

Dus mijn vraag is, omdat ik weet dat we het in het verleden altijd hadden

over hoe we de plasmawetenschap, deze technologie naar de

samenleving kunnen brengen zodat we niet nog meer chaos en chaos

creëren. (1:58). Zeg, als we het hebben over het energieveld dat olie

vervangt, als we iedereen plotseling een generator geven of ze hebben

alles, dan hebben we zoveel mensen die in de oliebusiness werken,

raffinaderijen, enzovoort, enzovoort. En dan verliezen ze hun baan. In het

Midden-Oosten bijvoorbeeld, in Saoedi-Arabië, Koeweit, al die landen,

zullen mensen arm worden.

Maar met de vooruitgang van plasmatechnologie op dit moment, is het

100%mogelijk als we een App maken. Er is een App voor voedsel. Als ik

bijvoorbeeld de App aanraak, zeg ik dat ik een banaan wil. Ik voel de

banaan en krijg er energie van. En ik hoef de banaan niet op te eten. Of

bijvoorbeeld, in termen van onderdak, het onderdak hoeft niet, een huis

hoeft geen muur of dak te hebben. Omdat we weten dat ik met het

plasmaveld op de berg kan zijn, ergens waar dan ook en de wind niet voel,

de kou niet voel of de hitte niet voel en omdat ik beschermd ben heb ik

de beschutting, het is een veld. Net als het veld dat we creëren zodat we

tomaten of tarwe kunnen verbouwen in het midden van de winter met

sneeuw omdat we een koepel creëren. Dus we kunnen voor beide een

app hebben. Dus als we een app hebben voor beide en mensen hebben

het, dan wordt al het andere opgelost. Want als ik eten en onderdak heb,

heb ik geen baan nodig. Dus al het moorden zal stoppen en alles zal

gedaan worden. Dus waarom kunnen we dat niet doen?



K- Wat doen?

V: Maak deze app.

K- We hadden het er een paar maanden geleden al over dat deze apps

zouden komen (2:00). Maar om het te structureren heeft lang geduurd, en

om het te structureren, komt en duurt misschien een jaar of twee. Maar er

moet een nieuwe benadering komen, dan van de App. We denken niet

over dingen op basis van de mens op deze planeet. We zijn een

ruimtestructuur. Dus als je teruggaat naar de koptelefoon en de nieuwe

Combinatie Homes Units die we hebben uitgebracht. Er zit geen app in, je

kunt er op geen enkele manier een app voor gebruiken. De technologie

heeft zich ontwikkeld en is verder gegaan. Als je op de planeet Zeus bent,

zijn er geen apps en geen televisies en geen computers die je kunt

gebruiken om jezelf te voeden. Maar je draagt de kracht van het veld van

het menselijk ras of de planeet Aarde. Of je ziet in het wezen dat behoefte

heeft aan energie, je kunt dat overbrengen naar.

Deze "App business" is al voorbij door de introductie van nieuwe

technologie. Wanneer nieuwe technologieën worden vrijgegeven, heeft

de combinatie van werk. Je kunt er gebruik van maken. Dit is onderdeel

van het onderwijs. Je hebt geen app nodig. Je hebt geen computer. Je

bent midden in de woestijn. Je bent je mobiele telefoon kwijt. Sorry, je

gaat dood. Dit is de huidige staat van de dag vandaag. (2:02). Als je leert

om universele energie aan te boren, als je leert om energiecentra aan te

boren, die aan de overkant zijn opgezet, zoals wij het noemen, Service

Centers, dan word je gevoed. Je hebt hoofdpijn...



V: Meneer Keshe, ik begrijp dit.

K- Dit is de realiteit.

Vraag: Meneer Keshe, ik begrijp dit, als Kenniszoekers begrijpen we dit.

Maar één ding is, zoals nu op dit moment, er zijn mensen op de planeet

die ontheemd zijn of ze hebben bepaalde behoeften en dat soort dingen.

Dus deze App kan een overgang zijn voor die mensen.

K- Ja, het kan een overgang zijn voor die mensen, maar dit is wat we

maanden geleden al zeiden. Maar de ontwikkeling gaat naar de volgende

stap. We hebben veel dingen op de achtergrond laten zien en getest en

het wordt nu ontwikkeld om getest te worden. We stellen geen systeem

in. Ik probeer niet te veel te vertellen, maar tegelijkertijd veel uit te leggen.

Eén seconde alstublieft.

R: Dit lijkt ook betrekking te hebben op de vraag van Mark in de chat. Hij

had de vraag, "zou dit product of deze technologie in de toekomst worden

overgezet naar een toepassing?". (2:04). We lijken dus een antwoord te

krijgen op je vraag Mark.

Vraag: Ja, zie je Rick, omdat we het begrijpen, meneer Keshe heeft het

erover dat we het veld gebruiken, omdat we het veld beginnen te

herkennen en niet alleen de energie ervan kunnen gebruiken als voedsel

of om te reizen of transmutatie of teleportatie, maar omdat we niet

gebonden zijn aan deze planeet, kunnen we gaan en staan waar we

willen. Maar nu zijn er mensen die, weet je, deze kennis niet hebben. Ik

was gisterenavond op een bijeenkomst, het was een lezing, er waren 10



artsen aanwezig. Er was een lezing over implantaten en nieuwe

technologie in een

implantaat. En toen kwam de dokter uit Italië en beschreef hoe het

implantaat gedaan kan worden. Toen ik er naar keek, al die doktoren

kijken er zo naar als naar zo'n geavanceerde technologie, toen ik er naar

keek, ik bedoel ik kon niets uitleggen, maar voor mij had ik gewoon zoiets

van, ik had, ik trilde van mijn bot omdat al dat metaal en frame en alles in

de mondmet alles. Ik bedoel, ik had het gevoel dat ik 200 jaar voor lag op

waar ze het over hadden, maar zelfs als ik ze zou willen uitleggen wat er in

de toekomst kan gebeuren, wat het inhoudt, zouden ze het niet eens

begrijpen. Dus, er zijn deze mensen, ik bedoel, we hebben deze mensen,

en we hebben mensen die lijden in termen van voedsel en onderdak, we

hebben mensen die misdaad plegen omdat ze geen middelen hebben

om emotioneel of fysiek ondersteund te worden. Dus deze overgang kan

hen helpen.

K- De overgang kan helpen, we kunnen veel dingen doen, er kan veel

gedaan worden. Maar we kunnen het op de oude manier doen of we

kunnen het op de nieuwe manier doen. (2:06). Ik bedoel, wij zijn niet het

einde, wij zijn niet het antwoord op alles. We zijn zelf een overgang, totdat,

daar ben ik zeker van, andere mensen zullen komen, en zij doen het

groter dan dit, beter dan dit. Maar de nieuwe structuur van de

technologie stelt ons in staat om te upgraden, we kunnen het doen met

Apps, wat in de komende tijd zal gebeuren. Maar we zijn een stap verder

gegaan dan dat. En er zijn twee manieren om dat te doen. Blijven bij wat

we hebben gedaan, omdat het werkt, of de nieuwe technologie

meenemen en eraan toevoegen.



Dit is wat je moet doen. Wanneer je morgen online komt, breng je ons je

Zoom nummer. En dan, zodra we dat hebben vastgesteld, maken we

verbinding met je Ziel. Dat is alles wat er gedaan gaat worden. Dus in de

volgende sessies van de Keshe Foundation ontwikkeling, sturen we je

geen Zoom nummer. We communiceren op een andere manier met je.

Maar je ontvangt veel meer, wat voor informatie dan ook, of het nu

welzijn, honger of wat dan ook is, via de nieuwe communicatielijnen. Als

je in de woestijn bent en je batterij is leeg, dan heb je niets aan je App.

Maar als je het nieuwe systeem bij je hebt, raakt de batterij nooit leeg. Het

is verbonden met alles wat je nodig hebt. (2:08).

We proberen heel snel te springen. En ik zie dit zelfs in de afgelopen

weken. Het is een strijd voor regeringen om te begrijpen dat de overgang

veel geld kan kosten, veel tijd kan kosten. Maar als we deze overgang niet

halen, als we de overgang naar een nieuw niveau springen zonder de

overgang, dan winnen we veel. En in de komende maanden is dit een

deel van wat we moeten overbrengen en uitdragen, vooral in de

oktoberbijeenkomst met de ambassadeurs in Londen. De overgang laten

zien is de... Zie je, het is heel eenvoudig.

In Amerika gebruiken jullie het meest ? oudste systeem voor je internet.

Omdat de kabel 30-40 jaar geleden is aangelegd, wist niemand dat deze

dingen (zouden) uitkomen. Maar je moet nog steeds die kosten dekken.

Je loopt nog steeds achter op Kenia en Afrika in allerlei dingen, in

communicatie, computers en de rest. Omdat ze die infrastructuur niet

hadden, ze gaven er niet aan uit. Dus mensen financierden het zelf en de

overheid ondersteunde het.



En we proberen dit uit te leggen aan de regeringen, dat we de overgang

moeten overbruggen. We hebben systemen waarmee we kunnen laten

zien dat je een sprong naar de overgang kunt maken. En het kost

overheden niets. Het mooie van deze overgang naar een nieuwe

wetenschap is dat regeringen niet graag geld uitgeven. Maar ze willen

graag geld verdienen aan wetenschap en technologie, (2:10). maar er wel

controle over hebben. En deze nieuwe ontwikkeling geeft ze dat allemaal.

Dus gaan we naar de Apps? We gaan nog steeds via de Zoom. Maar gaan

we er veel geld aan uitgeven om het te ontwikkelen? Of kennen we de

volgende generatie hier al. We gaan ermee door tot de volgende

generatie van de wetenschap komt, en dan is het klaar. Het lijkt veel op de

olie-industrie. We verkopen je de brandstof om in je auto te verbranden,

want als je dat niet doet, kost het veel geld om het wel te doen. Of we

komenmet de nieuwe trucjes van elektrische auto's. Het is zo voordelig

voor de raffinaderijen en de oliemaatschappijen. Ongelooflijk vergeleken

met de huidige auto's. Maar gaan we naar de elektrische? In elektrische

auto's, die aan de muur opgeladen moeten worden, of gaan we naar

elektrische auto's, die nooit opgeladen hoeven te worden? Er worden veel

spelletjes gespeeld, zelfs hiermee.

Het is dezelfde manier waarop we praten over het voeden van mensen.

Veel mensen, als je begrijpt wat elektrische auto's betekenen, als het

huidige patroon wordt aangehouden, is het een geschenk aan de

raffinaderijen, een geschenk aan de oliemaatschappijen. Om elektrische

energie te produceren in de elektriciteitscentrales gebruiken we de meest

ruwe olie, die niets kost om te raffineren. (2:12). We hoeven geen

tankstations te hebben. We hoeven geen mensen te betalen om het te

verkopen. We hoeven het niet te vervoeren, en allerlei andere rotzooi. Als



raffinadeur is het grootste cadeau dat we krijgen deze elektrische auto's,

omdat we de olie verkopen van niet schoon, niet schoon om te worden

verbrand in elektriciteitscentrales. Regeringen zijn blij in plaats van 10

dollar per liter te betalen, van laten we zeggen een vat, een gallon. Ze

betalen 1 dollar per gallon, maar aan het eind brengen ze elektriciteit in

rekening. Het is een win-win situatie voor de overheid,

oliemaatschappijen en elektrische auto's.

Maar als je nu probeert om de nieuwe technologieën te introduceren,

waarmee je 10.000 kilometer kunt rijden met één lading, zullen

overheden je tegenhouden. Als je een auto brengt die niet opgeladen

hoeft te worden, zullen ze je nooit toelaten, omdat ze dan inkomsten

verliezen. Dit hele spel met elektrische auto's is een van de meest

winstgevende bedrijven voor de overheden. Er is geen reiniging van het

milieu, uitlaatgassen van auto's. De verbranding van de brandstof in de

elektriciteitscentrales om je elektriciteit te produceren is 100 keer erger

dan je auto's. Kijk bijvoorbeeld naar de schepen en de hoeveelheid

vervuiling die ze veroorzaken. Regeringen geven er niets om.

Maar als je als wetenschapper met een auto komt die nu, Tesla 600 - 700

per laadcyclus, kilometers maakt, als je deze naar 10.000 kilometer brengt,

waar de technologie vandaag de dag voor bestaat, (2:14). laten de

overheden het niet toe. Omdat ze niet gepland hebben dat de opbrengst

minder zal zijn, tenzij ze de opbrengst in rekening brengen, waardoor je

de 10.000 krijgt, net zoals je een 700 in rekening brengt. We zitten in

dezelfde positie. Technologieën, wetenschappen, die de Keshe

Foundation, ik weet zeker, vele, vele andere wetenschappelijke

organisaties hebben gedaan, zullen niet zo gemakkelijk op de markt

komen, omdat we het "appelkarton" laten schudden.



Als je een flesje Knie Gans neemt en wat water op je knie spuit, zoals Dean

zegt, dan heeft dat zijn leven voor 90%, 95% veranderd. Wat gaat er dan

gebeuren met alle operatiekamers? Alle andere dingen die ze moesten

doen, alle artsen die we hebben opgeleid om de knieoperatie uit te

voeren. En alle inkomsten die dat met zich meebrengt. Hoe zit het met de

farmaceutica en de anderen die na je knieoperatie voor je gaan zorgen?

Als je ons water spuit, is het klaar. Een leven lang pijn weg, geen operatie

gedaan.

De regeringen staan technologie niet toe. We bevinden ons nu in een

positie waarin we veel problemen op het gebied van gezondheid en

welzijn kunnen uitbannen. Maar het moet wel op de juiste manier

gebeuren. We kunnen mensen voeden. Het moet op de juiste manier

gebeuren. (2:16). En als ik kan afstemmen, als je de ernst begrijpt van wat

ik vandaag ga zeggen, als je begrijpt wat ik ga zeggen, dan begrijp je hoe

ver we gevorderd zijn.

Als ik via de koptelefoon op je Ziel kan afstemmen, je kan voeden, je kan

veranderen, denk je dan niet dat we een punt hebben bereikt waarop we

de koptelefoon niet meer nodig hebben en je Ziel kunnen bereiken en

voeden. Nu begrijp je het. Maar we moeten de regeringen zover krijgen

om het te doen. En de beste test is, laten we het in de ruimte doen, want

er is geen voedsel in de ruimte. We moeten onze astronauten voeden, we

moeten onze ruimtemensen voeden. Draai de satelliet gewoon 180

graden en je voedt de planeet rechtstreeks via de Ziel.

Het is niet dat we de technologie niet hebben, het is niet dat we de kennis

niet hebben. Het is als we deze technologie vrijgeven, niet als, het is al



vrijgegeven in de afgelopen week, we hebben laten zien wat, in de

afgelopen twee weken, we hebben de regering dingen laten zien die je

niet eens voor mogelijk kunt houden. Het bestaat zelfs niet in

sciencefictionfilms en in de verbeelding van de mens van vandaag. Ze

moesten het proeven, ze moesten het aanraken, ze moesten het voelen,

en zelfs dat heeft hen meer hoofdpijn bezorgd dan waar we nu zijn. De

leidende wetenschappers van een natie, de machtigste mannen van de

natie, hebben in deze omgeving gestaan, (2:18). en moesten accepteren

dat de technologie zelfs de kennis van de mens te boven gaat. Zij

moesten het voelen. En zelfs als ze het voelen, zijn ze verbijsterd over hoe

zo'n eenvoudige technologie zo'n chaos kan veroorzaken.

Het kost me geen tijd om de man te voeden. Ik heb geen satellieten of

wat dan ook nodig. Maar de mens moet begrijpen dat hij in de ruimte kan

leren om niet te doen wat hij op deze planeet heeft gedaan. De

machtigste mensen op deze planeet Aarde kijken hun ogen uit naar de

verbijstering van wat er de afgelopen twee weken om ons heen is

gebeurd. Wat is de volgende stap? We hebben de kennis, we hebben de

technologie. Maar zoals ik al zei, de politieke arena, de financiële arena, de

machtsarena van deze planeet is de afgelopen twee weken veranderd. En

geleidelijk aan zullen veel dingen veranderen.

Maar we zitten in de ruimtetechnologie. Regeringen moeten een manier

vinden dat het een ruimtevaarttechnologie wordt.

menselijke technologie op aarde. Ik kan mezelf indekken door te zeggen

dat dit is wat we in de ruimte doen. Maar regeringen moeten het

omdraaien om het te laten accepteren door onderdanen en andere

regeringen. (2:20). We zijn zo vergevorderd in technologie, dat gaat je



voorstellingsvermogen te boven. En we praten niet dat we dat zijn, we

hebben het laten zien.

Vraag: Meneer Keshe, ik denk na over dit alles, en dat brengt me terug bij

een andere vraag die ik heb. Zie je, ik begon les te geven vanaf het begin

van de Kenniszoeker nummer één. En we zijn helemaal in het begin. Dus

toen ik daar naar luisterde, was ik toen nog geen student. Je zei: "Met de

beweging van mijn pen kan ik alles onder de oppervlakte laten praten. Al

jullie oorlogszucht, al het moorden, alles."

<< audio pauzes >>

K- We kunnen je niet horen.

V: Kun je me nu horen?

K- Ja.

V: Oké, dus mijn vraag is, waarom hechten we ons zo graag aan de

regering en de regering...

K- Laat me, laat me, laat me je één ding vertellen Azarjan. We hebben

onze "pen" verplaatst. In de afgelopen dagen hebben we een "pen van

kennis" vrijgegeven aan de leiders van de wereld. Niet door te praten,

maar door de technologie te leveren en te laten zien. En het kost tijd om

over te gaan naar de andere wereldleiders, (2:22). en over te gaan naar het

begrip van de anderen, en de onderdanen, en dan naar de achterkant van

de Afrikaanse dorpen, en naar de paleizen van de koningen. Het is niet dat

we dat niet hebben gedaan, we, zoals u zei, u zei: "Ik verplaats mijn pen."

Mijn pen heeft de afgelopen dagen bewogen. En er zijn kenniszoekers

getuige van geweest. En hetzelfde met de wereldleiders. De



Kenniszoekers stonden "schouder aan schouder" met enkele van de

machtigste mannen op deze planeet, om de technologie en de

schoonheid ervan te zien.

En nu is het aan de leiders om het zelf te begrijpen. En dan kost het tijd

om na te denken over hoe het te implementeren. En hoe te begrijpen dat

de technologie niet voor de mens op Aarde is, maar voor de "mens in de

ruimte". Zelfs als we je naar een ander deel van het universum sturen, ben

je nog steeds verbonden met de Aarde via de lijn van de velden van je

geboorte. We kunnen je nog steeds voeden. Niet met voedsel, appels en

sinaasappels, maar met de velden die je nodig hebt om de tijdspanne van

het universumleven te overleven.

We hebben de afgelopen dagen een van de krachtigste technologieën

ooit aan de wereldleiders laten zien. (2:24). En ze zijn verbaasd hoe deze

technologie, zoals de dop die je zag, de fles die je in eenvoud zag, de koers

kan veranderen. We zullen de Londense conferentie met de

wereldambassadeurs gebruiken om een enorme verandering teweeg te

brengen in de koers van de mensheid. Het is niet zomaar een eenvoudige

presentatie.

Vraag: Meneer Keshe, ik heb nog een laatste vraag. Stel dat je deze

planeet hebt verlaten en dan, en misschien sterf ik of verlaat ik deze

planeet ook, en dan en als ik je tegen het lijf loop, ken ik je dan? Weet ik

dat ik u ken?

K- Het enige waar jij van droomt is hoe je me ergens tegen het lijf loopt.

Als Ziel botsen we niet, we zijn ons bewust van elkaar.



Vraag: We zijn ons bewust van elkaar, maar weet ik, dat ik je kende op

deze planeet?

K- Natuurlijk. Natuurlijk.

V: Dank u, meneer Keshe.

K- Wees gewoon voorzichtig met waar je tegenaan botst en met wie je

tegenaan botst op Zielsniveau. Het kunnen veel sterkere velden zijn en

het kan, je kan in het andere deel van het Universum terechtkomen, ?? je

weet dat de hobbel zal zijn ?? .

V: Oké, dank je.

K- Hartelijk dank.

De structuur van Keshe Foundation zal hetzelfde blijven. Maar in de

werking en levering van de technologie, zal in de komende maanden

drastisch veranderen. (2:26). En een van de redenen waarom we helemaal

uit Oostenrijk verhuizen, is dat we met onze medewerkers in een nieuwe

positie zijn gekomen die ons, door de kracht van de macht, de macht van

de politiek, en de financiële, en militaire, en defensie en de ruimte, de

mogelijkheid geeft om nieuwe deuren te openen en de naties in staat

stelt ommachtiger te worden, om vreedzamer te zijn. Het wapenbeleid

van de Verenigde Staten is erop gericht ommeer te verkopen, om

machtiger te zijn op het gebied van wapens. We hebben het veranderd

om veel sterker te zijn in technologie en wetenschap. Dat maakt de

wapens van de Verenigde Staten overbodig.

De Iraanse strijdkrachten hebben de kracht van deze technologie laten

zien bij de verdediging, in januari 2020, in Irak. Niet om agressief te zijn,

maar om defensief te zijn. Om op een bepaalde manier te verdedigen wat



gepland was ommassaal te leveren. En het decentraliseerde letterlijk alle

plannen die Trump en zijn schoonzoon in Tel Aviv hadden gepland voor

Iran. En het bracht aan het licht wat er ook werd verkocht aan het

Midden-Oosten, aan de gewapende ?? militielanden als verdediging

tegen Iran, kon niet eens de fabrikanten en producenten van defensie

verdedigen, omdat ?? ze zichzelf niet konden verdedigen ??

Nu gaan we de volgende fase in, waarin we met technologie alles uit het

verleden overbodig maken, op zoveel manieren. Niet alleen defensie,

ruimte, niet alleen ruimte, het voedsel, (2:28). de energieoverdracht, de

gezondheidsoverdracht. Dezelfde machine kan miljarden mensen op

deze planeet voeden. Eén machine. Hetzelfde als de "Ziel van de

Schepper" het hele universum voedde.

Dus we hebben de kennis aan beide kanten. En nu hebben we

overwogen en zijn we tot een overeenkomst gekomenmet een van de

machtigste naties op deze planeet, om die cyclus binnen te brengen.

Maar ze moeten zelf langzaam begrijpen wat er binnenkomt. Het

"wapenbeleid" om te verkopen, te zijn, angst te creëren zal vervangen

worden door kennis en technologie, die comfort en vrede en gelijkheid

brengt, niet alleen op deze planeet. Dan gaat het terug naar de tijd waarin

alles vredig is, de mens zal veel en veel sneller vooruitgaan in kennis en

technologie. De beloofde "hemel" is gearriveerd. En we hoefden niet veel

te doen, we hoefden alleen maar de kracht van de technologie te laten

zien, in haar vredelievendheid en haar schoonheid. En dat hebben we

laten zien. Het wordt nu gewoon langzaam, de komende maanden en

jaren.



De rest van de wereldleiders op hetzelfde schip, zoals wij het noemen, en

dezelfde ziel. Het maken van meer vliegdekschepen, het maken van meer

kernwapens, het maken van meer massavernietigingswapens, is

toegetreden tot de, wat ik noem, de tijd van de "bogen en pijlen" van de

kennis van vandaag. (2:30). Als je het je herinnert, als je door Europa gaat,

en de meeste plaatsen in de wereld, groeven ze loopgraven (en motten)

rond het kasteel, zodat niemand het water kon oversteken, en ze het

kasteel konden beschermen. Tot de eerste mens kwam, eerst de pijlen,

toen het kanon en toen de vliegtuigen, deze kastelen waren niets, werden

museum. De huidige nucleaire oorlogsvoering en de systemen hebben

die kastelen met al die, wat wij noemen, wateren eromheen overbodig

gemaakt, want je kon het oversteken, je kon het overbruggen. Nu kunnen

we dat punt overbruggen.

Kernwapens zijn verouderd, met wat we de wereld hebben laten zien, het

is in de afgelopen 7-10 dagen. Al deze vliegdekschepen zijn goed voor

kinderen om vakantie op te vieren en mee te spelen. En het is aan

regeringen om dit te beginnen? . En het is aan regeringen om het te

begrijpen. We zijn hier erg, erg, wat ik noem, uitgesproken over geworden.

Want nu zijn we begonnen met het leveren van technologieën aan een

natie, aan wereldleiders. Zodat ze kunnen zien welke veranderingen ze

kunnen doorvoeren. De mensheid heeft genoeg van moorden. De

mensheid heeft genoeg van al die rotzooi die we als burgers hebben

gemaakt. Het zijn slechts een paar mensen die de leiders willen zijn die al

deze rotzooi creëren.

En met deze nieuwe cyclus nemen we dat uit hun handen. (2:32). En op

een bepaalde manier geven we het aan de STM. De meeste wereldleiders

lijden aan allerlei soorten kanker, ziekten, en ze zijn als wat wij



"Hollywood-acteurs" noemen. Ze zijn opgepompt, ze zijn 80 jaar oud, ze

maken ze op als ze er 40 uitzien, omdat ze 40 jaar geleden in een Western

film speelden, die erg populair was. Mensen herkennen hun gezicht niet

meer vergeleken met 40 jaar geleden. Hetzelfde geldt voor de

wereldleiders. En nu doen ze alles om aan de macht te blijven en

genoemd te worden, wat dan ook. En met deze technologie bestaat dat

niet meer. We worden allemaal gelijke burgers en comfortabele burgers.

Maar het kost tijd. En omdat de kennis wordt overgedragen aan

wetenschappers van een natie, zal deze niet worden opgeborgen. En op

de vredesconferentie van de wereldambassadeurs in oktober in Londen

zullen we het schokkende nieuws en de technologieën brengen waarvan

niemand van jullie het bestaan kon vermoeden. We zullen zien. Het is tijd

om de technologieën te leveren, niet aan enkelen, maar aan allen, maar

tegelijkertijd.

Nog een vraag?

V: Hebben we een zogenaamde, (2:34). "kritische massa" in

plasmatechnologie zoals op nucleair gebied?

K- Wat bedoel je daarmee?

R: Nou, ik denk dat hij zegt dat...

K- We hebben "kritische energie," het is een deel van de... We hebben

kritieke energieën. Maar geen kritische massa.

R: Juist. De kritieke massa in kernenergie is, zoals je weet als ingenieur,

een soort break-even punt waar... K- Ik weet er niets van.



R: ... Dingen die wegrennen of wat dan ook. Maar in plasmatechnologie is

het anders. Kun je dat nog wat meer uitleggen, wat je daar net over zei?

K-Kritische massa, of hoe je het ook noemt, en als het wegloopt, noemen

we het "China".

Syndroom" in de nucleaire industrie. Letterlijk wat wij Fukushima

noemen, stond bekend als het China-syndroom. In de energie hebben we

geen kritisch punt. In de energie van het plasma is alles in evenwicht. En

als het een punt bereikt waarop het de velden niet bij elkaar houdt,

bereiken we een punt van delen en splitsen. We noemen het in zekere zin

"splijting".

Dus kritische massa om weg te rennen en chaos te creëren, bestaat niet

in de wereld van plasma. (2:36). Wat wij noemen? "uiterlijke

oppervlaktespanning van de velden," kan niet standhouden met de

innerlijke zwaartekrachtveldkrachten. Bepaalde

zwaartekrachtveldkrachten nemen deel aan de scheiding naargelang hun

sterkte, maar ze dragen nog steeds het ?? buitenoppervlak van de

oppervlaktespanning met zich mee, wat betekent dat ze elkaar niet

kunnen binnendringen.

In de nucleaire industrie kennen we het "China-syndroom", de kritische

massa die, en dan ga je naar overbelasting van de energie, dan gaat de

massa, naar het China-syndroom is, het kan niet gebeuren in een

plasmatechnologie, onmogelijkheden. En om te beginnen weet ik niets

van kernenergie, dus het is veel gemakkelijker om de energie te

begrijpen.

Nog een vraag?



V: .. Oké, hallo meneer Keshe, hallo iedereen.

K- Lang niet van u gehoord Mr. Mosfeq.

V: Dank u. Wat je net zei als antwoord op Azar's vraag, zette me aan het

denken, ik wilde het niet vragen, maar ik vraag het toch en jij mag er

commentaar op geven. In de laatste paar vergaderingen in verhogingen

van de kinderen en de... degenen die, je weet wel, (2:38). misbruikers van

de kinderen zijn. Ik nam bewust deel aan die bijeenkomsten zonder

hulpmiddelen. Ik voelde geen verschil met wanneer ik met een apparaat

verbonden was. Natuurlijk hoorde ik de eigenlijke gesproken instructies

niet, maar ik voelde dingen, en het was enigszins duidelijk, ik ben er

misschien niet perfect in, maar het deed, er kwam iets door. En, wil je er

een beetje commentaar op geven? Misschien is het mijn betovering met

de...

K- Vertel me hoe jullie verbonden zijn?

V: Rechtstreeks via mijn Ziel.

K- Hoe kwam je, hoe kwam je in contact?

V: Wat ik in wezen deed is...

K- Ja, maar ik bedoel, je kwam niet door de Zoom?

Vraag: Nee, ik kwam niet door de Zoom. Ik kwam gewoon door mijn Ziel.

Ik probeerde in wezen te herscheppen, weet je, er is een gevoel dat je

voelt als de verbinding er eenmaal is. Dit is hoe ik het gedaan heb. Dus ik

verlaagde in wezen het veld van de bloedstroom, en ik voel iets anders als

het gebeurt, en dan verbond ik memet het systeem. En ik voel iets

anders en dit is hoe ik me verbond. Het was een heel aparte sensatie en,

hoe dan ook, dit is hoe ik het deed. En in ieder geval eh ja, ik ben niet weet

je, ik vind dit leuk omdat het leek te werken. Ik bedoel, misschien was het



niet perfect, maar het werkte wel. Ik bedoel, in ieder geval voor mij. En ik

wilde gewoon je commentaar horen. Zoals ik al zei, ik heb genoeg van die

digitale computers. (2:40). Maar goed.

K- Het is niet... Als je erin geslaagd bent om je op dat niveau te verbinden,

heb je het niet nodig. De Marsmannetjes en de mensen op planeet Zeus

ontvangen de informatie en de kennis op dezelfde manier als jullie dat

doen met de koptelefoons en jullie telefoons. Er is geen behoefte aan wat

we onlangs hebben opgevoed als computers en communicatiesystemen

die we vandaag de dag kennen.

Als je dat niveau van rijpheid op het niveau van de Ziel hebt bereikt, kun je

heel gemakkelijk onze systemen of zelfs de systemen omzeilen en de Ziel

van de misbruikers bereiken. Er is geen exclusiviteit.

Vraag: Dit is iets anders, naast wat ik je net vroeg. En dat heb ik ook

geprobeerd. En, en er is een feedback die ik krijg als ik het doe. En dit...

K- Mag ik je iets vragen? ... V:

Ja.

K- Heb je ons systeem bereikt of wat was het gevoel? Heb je ons systeem

bereikt?

V: Ten eerste heb ik twee experimenten gedaan. Het ene is...

K- Je had het gevoel dat je in contact stond met het systeem dat...

V: Ja, dat is de eerste die ik deed. En toen deed ik de tweede, of ik het

direct kan doen. En eigenlijk kwam ik in contact met een specifieke Ziel.

(2:42). Toen ik het voor de kinderen deed, en dat is jouw zoon. Je weet wat

ik bedoel. Dus het is iets definitiefs dat doorkomt voor mij. Ik bedoel,



misschien zijn er hier en daar wat fouten. En misschien raak ik soms

afgeleid. Maar er komen dingen door en dat is natuurlijk mijn gevoel. Het

is een gevoel en ik weet het niet verder dan dat ik kan... het is moeilijk om

over deze dingen te praten. Maar ik zeg alleen wat mijn ervaring is.

K- Ja, maar dat doe je niet... dit is wat ik eerder zei. Je hebt het systeem

niet nodig, maar het systeem is een hulpmiddel voor je om te weten wat

je moet doen. En naarmate we dieper en dieper gaan in de leringen,

zullen veel van de leringen een stille tijd worden, in plaats van de stemtijd.

Net zoals tijdens de sessies. Tijdens de sessies wordt er niet gepraat. Ik

bedoel als we iets instrueren wat we willen doen, ja, maar in het

algemeen is er geen, niemand praat behalve je luistert, je hoort, je

ontvangt de energie van een systeem, dat op een specifieke manier is

ingesteld...

R: Zelfs het praten is heel minimaal als je dat doet en het meeste verbale

dat we horen is gewoon de vertaling van die eerste zin of twee die je zegt,

(2:44). en het moet vertaald worden in verschillende talen en dat kost tijd

anders is het stille tijd. En het is heel, heel bizar, want je gebruikt Zoom

dat bekend staat als sociale media, voor video's, audio, visueel enzovoort.

En we stemmen af op Zoom zonder beeld en geluid om stil te zijn. En

toch moet de microfoon aan blijven staan. Het is dus een heel unieke

situatie en het dwingt iedereen om in een bepaalde houding te gaan

zitten die ze normaal niet hebben als we sociale media gebruiken. Sociale

media gaan normaal gesproken over praten en interactie en al die

"drukte", met onze drukke hersenen en zoveel dingen om over na te

denken en te doen als mensen. Maar in dit programma is het een andere

situatie.



Iedereen is stil, maar toch samen. Het is een prachtige benadering en ik

dank u, meneer Keshe, dat u dat bedacht hebt. En het is, het is geweldig.

K- Het is iets dat we, op een bepaalde manier, de expansie van de Ziel

toestaan. En dit is wat het is, wanneer je je Ziel uitbreidt. Als je eenmaal

leert te linken, heb je de tussenpersonen niet meer nodig. En hoe meer je

linkt, hoe meer je leert, hoe meer toegang je ontvangt. En dit is het hele

doel van deze leringen. (2:46). En in de toekomst zullen velen van jullie

dat automatisch doen. Ik moet jullie alleen laten zien hoe je bij de oom

kunt komen. En als je eenmaal de weg geleerd hebt, en je gaat naar het

huis van je oom, dan heb je mij niet meer nodig om het je te laten zien.

Nog een vraag?

V: ... Want onlangs pleegde een beroemde muziekster zelfmoord vanwege

haar depressie. Dus ons Chinese team heeft iemand die zich afvraagt wat

de oorzaak is van een depressie en hoe je ermee omgaat.

K- Veel redenen voor depressie. Vele, vele, vele, vele redenen voor

depressie. En 99% ervan hebben we aan onszelf te danken. Het is dat we

niet kunnen bereiken. Deze verwachting kan communicatie zijn, kan

materieel zijn, kan van alles zijn dat we niet kunnen bereiken. En we zien

onszelf als een mislukking en de mens houdt niet van mislukkingen.

(2:48). En depressie ...

Als je het bijvoorbeeld hebt over een muzikant, een zanger, dan hebben

we dit gezien in zeer grote aantallen in vergelijking met de afgelopen 10

jaar, in vergelijking met vroeger. De muzikanten verwachten 100 miljoen

te verkopen, maar ze verkopen niet, ze verkopen 50 miljoen. Ze kijken niet



dat ze 50 miljoen hebben bereikt. Maar aan de andere kant zien ze

zichzelf als een mislukking. Maar hun sociale leven is niet wat we buiten

zien.

Depressie heeft vele oorzaken, maar in de eerste plaats is het een

verandering in het niveau van bepaalde gebieden, die niet bereikt wordt.

Ons team van artsen heeft hier de afgelopen maanden veel aan gewerkt.

Maar met de nieuwe technologieën is zelfs wat we nu gebruiken

verouderd. We kunnen de kracht van de velden van de emotie van

depressie vinden en voelen, dat het de kracht wordt.

Maar over het algemeen komt depressie voort uit niet krijgen wat je

verwacht en niet bereiken wat je wilde, en jezelf als een mislukking zien,

en dan leidt het een naar het ander. Niet tevreden zijn met, met wat we

noemen, (2:50). met het leven in de dimensie van emotie. Wat getriggerd

wordt door lichamelijkheid. Het zou een woord kunnen zijn, waar we van

houden. Niet hebben, komt meestal door tekort of verlies << audiopauzes

>>.

Het is heel gemakkelijk te verwerken met de nieuwe technologie. Heel

gemakkelijk. En je moet voelen wat het is en hoe je het kunt bereiken om

het krachtiger te maken.

Nog een vraag?

V: ... Goedemorgen, hartelijk dank. Ik wil graag deze vraag stellen aan

professor Keshe. Hoe maak je een water Gans voor wereldvrede? << audio

pauzes >>. Hoe maak je een water Gans voor de wereldvrede?? spray naar

president Biden en Pentagon om vrede met Rusland te krijgen? (2:52).

Dank je wel.



R: Je bedoelt spray, niet spry, denk ik.

V: Sproeien, juist.

K- Kun je Rick herhalen?

R: Nou, hij stelde de vraag in de chat hier, "hoe kunnen we een water Gans

voor wereldvrede spuiten op president Biden om vrede te krijgen?". Hoe

besproeien we president Biden en voor alle vrede op de planeet?

Misschien, weet je...

K- Het punt is dat hij gewoon een "marionet" is, zoals wij dat noemen. Je

moet het spuiten over degenen die de aanstichters zijn. De mensen die

geld verdienen aan oorlog. Je kunt het wassen met een Gans water van

vrede ... Het is onmogelijk, want deze mensen zijn gewoon een

stemkastje, vooral in de Verenigde Staten, voor de mensen die hen

betalen om daar te zijn. Je moet de Ziel van deze mensen bereiken, niet

het water om ze te wassen. Zie je, hij is Italiaan, hij denkt nog steeds aan

dopen. En deze mensen kunnen dat niet, (2:54). of het is van de

christelijke mentaliteit, wij kunnen dat niet, deze mensen moeten

verheven worden door de Ziel.

Nog een vraag?

K- ... Kunnen we over ongeveer 15 minuten

klaar zijn? R: Natuurlijk.

V: Om je een voorstel te doen, om een voorstel te doen met betrekking tot

onze televisie, zou dat op een podcast manier kunnen? Wat denkt u?

Want ik denk altijd aan ons project. En ik voel me niet zo goed omdat we



er nog niet in geslaagd zijn om dit te doen. En ik denk gewoon aan

oplossingen. Dank je. Het is makkelijker om les te geven...

K- Ik begrijp niet welke oplossing je waarvoor probeert te vinden?

V: Voor televisie. Televisie via podcast.

K- De televisie ... en de rest, het werkt niet als ze je niet toestaan om de

kennis te verspreiden. Of met de podcast. Dit is een van de grootste

problemen die op verschillende manieren moet worden opgelost. Ik denk

dat je in de komende maanden zult zien dat de Keshe Foundation in de

mode komt. En alle televisies en alle zenders willen op de een of andere

manier over de technologie praten. Dat punt zijn we aan het bereiken.

Ons wetenschappelijk werk, (2:56). ons vredeswerk, ons Zielenwerk, zal erg

in de mode raken. En dat is het moment waarop we het spoor niet bijster

moeten raken. En we moeten massa's bereiken en niet een paar. Je moet

niet vergeten dat televisie en podcast tegenwoordig niet zoveel gewicht

hebben, er kijken niet veel mensen naar. Alleen de meerderheid van de

oude mensen kijkt televisie, televisie is een ding van het verleden

geworden. De jonge generatie heeft niet veel tijd om voor de tv te zitten,

tenzij het een mooie voetbalwedstrijd is, of een andere wedstrijd of zo.

De wetenschap van nieuwe communicatie is veranderd. En we moeten

die mensen bereiken via de nieuwe wetenschappen, nieuwe manieren

van communicatie. En het moet gedaan worden door regeringen, dat ze

de, wat jij noemt, het misbruik van de macht van organisaties kunnen

weerstaan.

Nog een vraag?



We sluiten af... na deze vraag kunnen we... ??

V: Mr. Keshe, met Dean, mag ik snel een vraag stellen, Mr. Keshe?

K- Het is nu al drie uur. Ja, ja, ga je gang.

V: Dank u, meneer Keshe. U noemde zojuist iets heel, heel belangrijks.

Hoe bereiken we de Ziel van iemand om hem te verheffen, die een

toestand creëert die vele anderen beïnvloedt, waarvan we niet weten wie

de Ziel is die dit doet. Hoe kunnen we die Ziel bereiken om vrede te

brengen in hun emoties?

K - Bereik de Ziel van de anderen, die ze weten te bereiken. Zoek een

vriend die het telefoonnummer heeft, maar op het niveau van de Ziel.

(2:58).

V: Oké, dank u, meneer Keshe.

K- Velen van jullie, velen van jullie bereikten de verhevenheid van Ziel van

de wereldleiders. En het heeft gewerkt, je zult het zien.

Vraag: U zei net dat het niet de wereldleiders zijn, maar dat er anderen

achter zitten. Dus, het is het bereiken van de Ziel van de... het zaad...

K- Als je ze bereikt, moeten ze... luister. Als je hen bereikt, als je de Ziel van

de wereldleiders bereikt, moeten ze al wereldleiders worden door het

bereiken, of in bereik zijn van die Zielen die hen bereikten, hun

misbruikers, of de machtsspelers ??. Als je begrijpt waar ik het over heb.

V: Ik denk gedeeltelijk meneer Keshe, dank u.



K- Via de Soul hebben we ze zover gebracht. Het is de gemakkelijkste

manier.

Hartelijk dank voor vandaag. Ik moet gaan. Het is meer dan 3 uur

geweest. En we proberen heel, heel, wat je noemt, open en eerlijk te zijn

over de dingen. Zoals gewoonlijk is de Keshe Foundation dat geweest en

houden we ons daaraan. Maar we verwachten niet, maar we waren bezig

met een enorme verandering voor de Keshe Foundation. Degenen die

dicht bij ons staan en met ons werken weten dat en we zullen niet

stoppen tot het zover is. En daar hebben we veel steun van jullie voor

nodig. Jullie hebben ons financieel gesteund en we hebben de afgelopen

10 jaar, 15 jaar heel hard gewerkt om dingen voor elkaar te krijgen. Nu

hebben we de steun van de Ziel nodig, want dan hebben we bereikt

waarvoor we hier kwamen, om de verandering te brengen. (3:00). En in

de afgelopen weken zien we enorme hoop voor die verandering. En we

hopen dat onze hoop in zeer korte tijd werkelijkheid wordt. Hartelijk dank

voor vandaag. Hartelijk dank, Rick.

R: Nog een laatste vraag, meneer Keshe. Beginnen de sessies morgen om

12 uur zoals de vorige sessies?

K- Op 12 ...

R: Sorry, je viel weg daar. Sorry, we kunnen u niet horen meneer Keshe. Hij

is helemaal weg. Ik denk dat hij op het punt stond om 12 uur te zeggen.

En hij is gewoon weggevallen, ik denk dat er daar dingen gebeuren. Oké,

ik geloof dat dat het is.
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